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LEGENDA 
POSPÍŠIL
MOST – Do Studia3 (pod 

městskou knihovnou) zavítá 
22. září v 19 hodin legenda čes-
ké folkrockové scény, Luboš Po-
spíšil. Vstupné 200 Kč.

TANEC 
V CASCADE

MOST – Hotel Cascade zve 
21. září od 16 do 19 hodin na 
Taneční odpoledne pro seniory. 
Akce se uskuteční ve velkém sa-
lonku hotelu a je zdarma, finan-
cuje ji město Most.

ČAJE NA  
BENEDIKTU

MOST – Přijďte si zatančit, 
zazpívat nebo jen tak posedět 
s country skupinou Stará sešlost 
na „Odpolední čaje nejen pro 
seniory“. Stačí přijít 18. září od 
15.30 do 18 hodin na Benedikt.

Voliči budou moci vybírat 
celkem z pěti kandidátů (při 
posledních senátních volbách 
se jich o přízeň voličů ucháze-
lo sedm). Senátorské křeslo se 
chystá obhajovat lékařka a ko-
munální politička Alena Derne-
rová, která v Senátu pobývá už 
druhé volební období. Kandi-

duje za hnutí Spojení demokra-
té - Sdružení nezávislých. Los 
jí na kandidátní listině přiřadil 
číslo 1. Pod číslem 2 kandiduje 
Hana Aulická Jírovcová. Starto-
vací pozici měla poněkud stíže-
nější, neboť kandiduje sama za 
sebe a pro kandidaturu muse-
la sehnat potřebný počet pod-

pisů svých podporovatelů. Kan-
didátka za SPD Ivana Turková 
jde do boje o Senát pod číslem 
3 a Michal Moravec za Národní 
demokracii pod číslem 4. Mos-
teckého primátora Jana Papare-
gu najdou voliči na kandidátce 
pod číslem 5. Nabídka je široká, 
stačí si jen vybrat! 

Letos nás čeká dvojnásobná 
volební dávka. Kromě favoritů 
do Senátu budeme  vybírat i ko-
munální politiky, kteří za nás 
a pro nás budou příští čtyři ro-
ky pracovat v městských a obec-
ních zastupitelstvech. Ať už jste 
si vybrali, nebo ještě váháte, jis-
té je jedno: jste to zase jenom vy, 
kdo má nyní trumfy v ruce!

První kolo voleb  do  Senátu 
Parlamentu České republiky  se 

uskuteční ve dnech 23. a 24. zá-
ří  2022  a  druhé kolo 30. zá-
ří a 1. října 2022 ve 27 senátních 
obvodech, což je třetina senát-
ních obvodů. První kolo pro-
běhne souběžně s  volbami do 
zastupitelstev obcí. Předcho-
zí volby v těchto obvodech pro-
běhly v roce 2016. Před volbami 
patří nejvíce křesel v daných ob-
vodech senátorům ze  senátor-
ského klubu KDU-ČSL a nezá-

vislí (7). Následují kluby Staros-
tové a nezávislí (6), PROREGI-
ON (6), ODS a TOP 09 (5), SEN 
21 a Piráti (2). V roce 2022 kon-
čí mandát také Jaroslavu Doub-
ravovi, který působí jako  neza-
řazený. 

Kandidáti jsou řazeni dle abe-
cedy - tzn: Hana Aulická-Jírov-
cová, Alena Dernerová, Michal 
Moravec, Jan Paparega, Ivana 
Turková.                               (ina)

Bitva o senátorská křesla se blíží

MOST – Kandidáti do Senátu za Mostecko se postavili na start. V pátek 23. září od 14 do 22 hodin a v so-
botu 24. září od 8 do 14 hodin můžeme rozhodnout, kdo z nich nás bude reprezentovat v Senátu, pří-
padně, kdo o něj zabojuje v druhém kole. 

Základní funkcí Senátu je korekce debilních zákonů, které přicházejí z parlamentu. (Definice doc. Menda)

Severočeská teplárenská 
k úspornému tarifu

Společnost Severočeská teplárenská  
spolupracuje prostřednictvím Teplá-
renského sdružení na přípravě realizace 
úsporného tarifu v oblasti tepelné ener-
gie pro odběry zásobované z centrálního 
zásobování teplem. Konkrétní řešení me-
chanismu realizace a podmínky pro udě-
lení státního příspěvku na energie stále 
s ministerstvem práce a obchodu upřes-
ňujeme.  Rozhodným dnem, kdy na příspěvek mají byty nárok, je 
30. 9. 2022. Do této doby nelze brát od vlastníků objektů počty na-
hlášených bytů.  Severočeská teplárenská v  průběhu října osloví 
všechny své zákazníky s dotazníkem ohledně nahlášení počtu by-
tů, které mají na příspěvek nárok. Následně získané údaje zpracuje 
a předá je operátorovi trhu s energiemi, který na základě předaných 
údajů příspěvek státu dodavateli tepelné energie vyplatí. Severočes-
ká teplárenská, a.s. následně obdržené finance zaúčtuje svým zákaz-
níkům podle nahlášených počtů bytů jako uhrazenou zálohu a pro-
účtuje ji v nejbližším vyúčtování.

Žádáme zákazníky, aby s nahlášením počtů bytů vyčkali až na vý-
zvu Severočeské teplárenské, a.s. V současné době není možné tyto 
informace řádně zpracovat.

Severočeská teplárenská a.s.

Ing. Hana Aulická-Jírovcová MUDr. Alena Dernerová Michal Moravec Mgr. Jan Paparega Ing. Ivana Turková
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Hněvín mění dobu
MOST – Hrad Hněvín zkracuje po letní kulturní sezóně provozní 
dobu celého areálu. 

Od neděle do  čtvrtka je hrad Hněvín otevřen od  9 do 18 hodin 
a od pátku do soboty od  9 do 19 hodin. Po tuto dobu zůstává ote-
vřené hradní bistro, zahrada i vyhlídková než. Dílna magistra Kel-
leyho i hvězdárna jsou pro letošek  z důvodu rekonstrukce zavřeny. 
Během zimní sezóny bude zavřena i restaurace hradu Hněvín, která 
prochází náročnou rekonstrukcí. Restaurace by měla být otevřena 
na přelomu konce jara a začátku léta příštího roku. Do areálu hradu 
si můžete přijít užít babí léto, posbírat dozrávající kaštany a zahřát se 
svařákem či kávou.  Pro příští rok se  opět připravuje  nabitý kultur-
ní program, ve kterém nebudou chybět oblíbené akce, včetně kon-
certů, lekcí jógy a Divadelního léta.                                                    (nov)

Svou kandidaturu do Senátu 
ČR jsem spolu se svými kolegy 
z hnutí ProMOST dlouho zvažo-
val. Nakonec jsme dospěli k 
závěru, že se pokusím získat Va-
ši důvěru nejen v nadcházejících 
volbách do zastupitelstev obcí, 
ale také do horní komory Parla-
mentu ČR, a to s plnou podpo-
rou hnutí ProMOST. 

Ústecký kraj a především pak 
Mostecko si na postu senátora 
našeho regionu zaslouží po 12 le-
tech změnu. Změnu především 
v tom, že do křesla Senátu ČR 
usedne někdo, kdo se bude sna-
žit prosazovat změnu zákonů, 
po kterých volá nejen Mostecko, 
ale mnoho měst a regionů v ce-
lé ČR. Jde především o takové le-
gislativní změny, které by nám 
usnadnily boj s nepřizpůsobivý-
mi občany. Jistě víte, že se měs-
to Most prostřednictvím opa-
tření, která je možné realizo-
vat z pozice samosprávy, snaží s 
nepřizpůsobivými občany bojo-

vat. Bez systémové změny ovšem 
tento boj nelze zvrátit v náš pro-
spěch. V minulosti jsme inicio-
vali několik zákonných opatře-
ní, která by nám velmi pomohla. 
Ze strany bývalé vlády a zejmé-
na pak paní ministryně Jany Ma-
láčové jsme však nebyli vyslyšeni. 

Zastání se nám nedostalo ani 
od poslanců a senátorů zvole-
ných v Ústeckém kraji, tedy těch, 
kterým by na vyřešení problé-
mů týkajících se jejich měst a ob-
cí měli mít zájem největší. Vím, 
že zde hovořím o běhu na dlou-
hou trať, nicméně z pozice pri-
mátora města, které se s danými 
problémy potýká dnes a denně, 
vím, co je potřeba změnit. Tako-
vou změnu je ovšem potřeba ini-
ciovat formou novel zákonů, což 
je z pozice samosprávy, která zá-
konodárnou iniciativu nemá, ne-
možné. Z pozice senátora však 
ano. 

V posledních letech se Senát 
ČR stal velmi důležitou institu-

cí, která je slyšet. Je schopna po-
dávat kvalitní a věcné připomín-
ky k projednávaným zákonům, 
které je potřeba zapracovat. 

Navíc se Senát ČR v poslední 
době omlazuje a v jeho řadách 
zasedá velká většina vrcholných 
zástupců samospráv, tedy lidí, 
kteří mají povědomí o tom, co 
města, obce a občany naší repub-
liky trápí. To je hlavním důvo-
dem, proč jsem se rozhodl kan-
didovat do Senátu ČR. Chci za-
stupovat zájmy samosprávy a je-
jích občanů prostřednictvím své 
osoby v horní komoře Parla-
mentu ČR a z pozice primáto-
ra být jakousi prodlouženou ru-
kou celého Mostecka při pro-
cesu tvorby zákonů, které nám 
budou prospěšné a tímto způso-
bem konečně začít řešit to, co nás 
v Mostě nejvíce trápí věcně, tref-
ně a účelně. 

Mgr. Jan Paparega 
primátor města Mostu 

Most musí být v Praze a Senátu konečně slyšet

Na Benediktu  běží komplex-
ní oprava amfiteátru od polovi-
ny června. Užší areál letní scény 
je oplocený a pracuje se i uvnitř 
budovy. Práce by měly být ho-
tovy do konce tohoto roku tak, 
aby byl amfiteátr včetně nového 
zastřešení připraven na  sezónu 
v roce 2023. „Pro opravu jsme se 
rozhodli proto, že zde v létě pořá-
dáme řadu akcí a občané si areál 
oblíbili,“ uvedl náměstek primá-
tora města Mostu Marek Hrvol. 
Dříve zde probíhal například 

festival Folkový Most nebo pro-
mítání v letním kině. Obojí se 
letos přesunulo do Radničního 
parku. Kromě těchto akcí rekon-
strukce neomezuje návštěvníky 
ostatních prostor na Benediktu. 

Součástí je rekonstrukce záze-
mí pro účinkující, ale i pro ná-
vštěvníky. Provádí se drobné dis-
poziční úpravy šaten, sociální-
ho zázemí a přístupů do objektu. 
Nový amfiteátr počítá s  novým 
sociálním zázemím, pouze však 
pro účinkující. „Veřejnost bude 

moci využívat stávající sociální 
zařízení v budově správce areálu 
nebo budou v rámci akcí dovezeny 
mobilní TOI-TOIky,“ upřesnil ve-
doucí odboru investic mostecké-
ho magistrátu František Jirásek. 

Vzniká také nové pódium. 
Původní bylo z betonu a bylo již 
v  havarijním stavu. Pódium se 
nově zastřeší speciální plachto-
vou pevnou konstrukcí. Samo-
zřejmostí bude nové posezení, 
aby si návštěvníci nemuseli nosit 
lehátka a podsedáky. „Význam-
nou změnou k lepšímu bude nové 
ozvučení, aby se zde mohly konat 
koncerty, ale i promítání ve špič-

kové kvalitě,“ vyjmenoval Marek 
Hrvol.

Po dokončení by měla letní 
scéna fungovat v obdobném re-
žimu jako doposud. Provozo-
vatelem budou Technické služ-
by města Mostu. Areál nebude 
oplocený. „Akce zde budou pro-
bíhat se vstupným, i bez vstup-
ného. U akcí se vstupným se bu-
de případně počítat s mobilním 
oplocením,“ doplnil vedoucí od-
boru investic. Celkové náklady 
přesahují 13 mil. Kč.  

(sol)

Nový amfiteátr už se rýsuje
Koncerty a kino ve špičkové kvalitě

MOST – Doslova před očima roste nový amfiteátr na Benediktu. 
Mostečané  budou mít od příští sezony komfortní a moderní zázemí 
pro kulturní akce. 

Barbora Štempáková,
ředitelka základní školy
Jsem patriotem města, ve kte-

rém bydlím se svou rodinou ce-
lý život. Ve svém profesním ži-
votě se věnuji dětem a budu 
moc ráda, pokud se mi podaří 
ovlivnit budoucnost dětí nejen 

jejich vzděláváním a výchovou, 
ale i tím, že podpořím společně 
s hnutím ProMOST další roz-
voj našeho města nejen na po-
li školství.

Ladislav Rameš,
fotbalový trenér
Téměř deset let pracuji s dět-

mi a mládeží, kdy se věnuji je-
jich tréninku v oblasti fotbalu. 
Poslední čtyři roky působím ja-
ko trenér mládeže pro okres-
ní kluby v Mostě a  jako trenér 
v klubu FK Baník Most-Souš. 
Vážím si práce vedení měs-
ta, podpory sportovních klubů 
a toho, jak se naše město rozví-
jí a mění. I proto jsem se rozho-

dl podpořit svou osobou hnutí 
ProMOST.

Jana Kropáčková,
ředitelka základní školy
Jako pedagog působím 

v našem městě již více jak 30 let. 
Smysl mé práce vidím i v pod-

chycení zájmu žáků, pedagogů 
i široké veřejnosti o dění kolem 
sebe. Nebýt lhostejný ke svému 
okolí, zažít možnost participa-
ce posiluje sounáležitost obyva-
tel a dává prostor k pozitivním 
změnám, k aktivnímu občanství 
v našem městě. 

ProMOST představuje nové tváře
na kandidátce do mosteckého zastupitelstva

Burza knih a CD
MOST – Městská knihovna Most pořádá 19. – 24. září „Podzim-

ní burzu“. V nabídce jsou vyřazené knihy, časopisy, CD a hudebni-
ny. V pátek a v sobotu kus za 5 Kč. Otevřeno v běžné výpůjční době, 
místnost 128 v přízemí.                                                                          (nov)

Film „Až zařve lev“
MOST – Studio 3 Ponte 
records zve 19. září od 18 
hodin na promítání filmu  
„Až zařve lev“. Po skon-
čení  proběhne beseda 
s režisérem filmu Janem E. 
Svatošem. 

Na své si přijdou milov-
níci historie a záhad. Film 
odpovídá na řadu otázek 
z našich dějin. V bezča-
sí Dantova očistce se po-
tkávají dvě významné po-
stavy českého středověku: 
král Přemysl II. Otakar 
a zapomenutý cestovatel, mnich Odorik, který jako první Evropan 
spatřil Tibet. Výměnou za popis cesty do východních zemí světa 
přiměje slavného krále složit účet za svoji vládu plnou úspěchů, ale 
i proher a křivd. Brzy zjišťuje, že oba mají nečekaně mnoho společ-
ného: vždyť jednomu ukradli knihu, druhému království v srdci Ev-
ropy.                                                                                                    (nov)

Původní pódium bylo z betonu a bylo již v havarijním stavu.

Pódium se nově zastřeší speciální plachtovou pevnou konstrukcí.



náměstka primátora  
Mostu Marka Hrvola

Plánuje město v  souvislos-
ti s  enormním nárůstem cen 
energií a snahou stávajících 
vládních činitelů na snižování 
teploty vytápění apod. něja-
ká opatření, například ve škol-
ních či jiných zařízeních?

„O něčem takovém vůbec ne-
uvažujeme. Město Most si půjde 
svou cestou. Nechceme řešit žád-
né stupně na školách či v dalších 
veřejných budovách – pokud to 
nebude vyloženě nařízené. Sna-
žíme se snižovat náklady, ale sel-
ským rozumem. Znamená to, že například o víkendu, kdy nikdo není 
na magistrátu, vypínáme topení nebo temperujeme. Začínáme s reali-
zací fotovoltaik na veřejných budovách. Tyto projekty máme již zpra-
cované pro realizaci. Vyměníme po celém městě stará svítidla veřej-
ného osvětlení za nová a úsporná. Chceme jít touto cestou a určitě ne 
tak, že bychom snižovali vytápění na školách….“                            (sol)   
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O tázka pro...

Marek Hrvol

Primátor  Jan Paparega a ře-
ditel Městské policie Most Jaro-
slav Hrvol vyvolali jednání s pro-
vozovatelem klubu Beny Music 
Club a majitelem objektu Me-
duza. „V okolí obchodního cent-
ra Kahan registrujeme zvýšenou 
míru   porušování nočního klidu 
a narušování veřejného pořádku 
a občanského soužití. V některých 
dnech strážníci na místo vyjíždě-
jí několikrát za noc,“ uvedl Jaro-
slav Hrvol, ředitel Městské poli-
cie Most. Problémy v této lokalitě 
se podle ředitele strážníků obje-
vují opakovaně hlavně v souvis-
losti s romskými zábavami orga-
nizovanými v Beny Music Clubu.

„Informovali jsme provozova-
tele o stížnostech občanů. Lidé, 

kteří žijí v  okolí kulturního do-
mu Meduza, viděli částečné řešení 
v uzavření zadního vchodu, kde se 
v  průběhu zábavy shlukuje velké 
množství osob.  S provozovatelem 
klubu jsme se domluvili, že bude  
zlepšena organizace a bude posí-
lena ochranná služba klubu, kte-
rá bude spolupracovat s městskou 
policií. Ředitele městské policie 
jsem požádal, aby strážníci situa-
ci intenzivně řešili a jakékoli pře-
stupkové jednání nekompromis-
ně a tvrdě postihovali,“  vysvět-
lil primátor města Mostu Jan Pa-
parega.    Městská policie zároveň 
pracuje ve spolupráci s příslušný-
mi orgány na dalších opatřeních, 
která by měla situaci v lokalitě 
v nejbližší době zklidnit.      (nov)

Lidé si stěžují na velký hluk
a nepořádek kolem KD MEDUZA

Primátor požaduje nekompromisní a tvrdé postihy

Problémy se v lokalitě MEDUZy se objevují opakovaně hlavně v souvis-
losti s romskými zábavami. 

MOST – Městská policie stále častěji vyjíždí do okolí kulturního 
domu MEDUZA v Kahanu. Enormě se zvýšil i počet stížností ze stra-
ny občanů, kteří v okolí bydlí. Vadí jim velký hluk a nepořádek, který 
doprovází  akce, převážně romské. 

MOST – Maturanti a všichni mi-
lovníci bálů se mohou těšit na 
novou plesovou sezonu. Už od 
ledna bude k  dispozici  nový 
společenský sál spolu s dalšími 
prostory v hotelu Cascade.  

Rekonstrukce prostor v  prv-
ním podzemním podlaží hote-
lu Cascade je v  plném proudu. 
Kromě kompletní opravy inte-
riérů se bude instalovat nové 
osvětlení.  „V rámci rekonstrukce 
prostor, která je rozdělena na dvě 
etapy, se budou provádět úpravy 
interiéru v prostoru šatny, baru 
a vinárny. Dojde k výměně pod-
lah, obložení stěn, podhledů, do-
dá se nový nábytek, stoly a žid-
le. Dále proběhne výměna elek-
trických rozvodů včetně osvětlení, 
montáž nového scénického osvět-
lení a nového ozvučení,“ vyjme-
noval  vedoucí odboru investic 
Magistrátu města Mostu Franti-
šek Jirásek. Dispozice prostor  by 
měla v podstatě zůstat stejná. Je-
dinou změnou bude zvětšení ta-
nečního parketu. Samozřejmostí 
bude důstojné sociální zařízení. 
„Sociální zařízení vinárny pro-
šlo rekonstrukcí v nedávné době, 
a proto nebude potřeba tu pro-
vádět žádné zásahy ani opravy,“ 

ujistil  šéf odboru investic. Do-
končení rekonstrukce je naplá-
nováno na prosinec. Od ledna 
by pak prostory měly sloužit pro 
kulturní a společenské akce. 

Rekonstrukcí v Cascade chce 
město vytvořit reprezentativní 
společenský sál jako náhradu za 
zatím nefungující Repre. Matu-
ranti nebudou muset pro vrchol-
nou společenskou událost hledat 
náhradní prostory nebo se pře-
souvat do okolních měst. „Jsme 
rádi, že nadcházející plesová se-
zona proběhne už zde v  Mos-

tě. Sál budeme moci nabídnout 
středním školám a všem jiným 
zájemcům o plesy a společenské 
akce,“ přislíbil náměstek primá-
tora Marek Hrvol.  

Kromě nově zrevitalizova-
ného sálu  bude možné využít 
další prostory, které budou pro 
společenskou událost otevřené. 
„Vzhledem k tomu, že v zimě ne-
ní vytíženost hotelu velká, zvažu-
jeme využít i patro, kde se nachá-
zí recepce, včetně konferenčních 
místností. Byl by to  jeden ote-
vřený prostor,“ prozradil  náměs-

tek. Tento režim by měl v Casca-
de fungovat po dobu, kdy bude 
Repre mimo provoz, a to nejmé-
ně  čtyři plesové sezóny. „Opra-
va sálu v Cascade je jedním z bo-
dů v našem volebním programu, 
který bychom měli v případě vo-
lebního úspěchu splněný nejdří-
ve,“ připomněl náměstek. Úpra-
vu interiéru provede společnost 
Arco truhlářství s.r.o. za 5 mil. 
Kč bez DPH, instalaci osvětlení  
společnost REIMONT-ELEKT-
RO, s.r.o. za zhruba 1,1 mil. Kč 
bez DPH.                                 (sol) 

V Cascade už vzniká nový prostor pro plesy

Nový plesový sál v Cascade bude připraven k využití v roce 2023.

Při pohledu na střed 
našeho města nejedno-
mu rodilému Mosteča-
novi vyvstane na mys-
li otázka, proč tu nejsou 
žádní lidé, proč je střed měs-
ta úplně prázdný. „Střed města 
by měl být naší vizitkou!“ tvr-
dí mostecký zastupitel za SMM 
Martin Domín.

„Jen tak, že zrekonstruuje-
me Repre a odkoupíme Pri-
or, můžeme mostecké centrum 
opravit a udělat z  něj důstojné 
a REPREzentativní místo pro 
život. Mým cílem je udělat no-
vou soutěž na opravu Repre, kte-
rá nezruinuje rozpočet města 
a HLAVNĚ zachová knihovnu 
ve své stávající budově.  V Repre 
umístíme v  přízemí klub a bar 
tak, jak si ho mnozí z nás pama-
tují, jako doplněk k plesům a zá-

bavám. V prvním podlaží bu-
de úschovna kol v  infocentru, 
restaurace na terase, obchod 
a kavárna doplněny odpočin-
kovými plochami. V  druhém 
patře bude dětský koutek, 3D 
kino sál, galerie, prezentač-
ní místnost jako součást gale-
rie. Ve 3. patře pak společenský 
sál k zábavám a plesům, kan-
celáře a moderní expozice sta-
rého Mostu. Prior, který od-
koupíme, proměníme na mo-
derní multikino s  obchodními 
pasážemi a kancelářemi tak, 
abychom již nemuseli opouštět 
město Most kvůli návštěvě ki-
na,“ říká Martin Domín. 

(vi)

Martin Domín: Repre opravíme 
a vdechneme mu život

„Zbavím všechny domy 
problémových občanů!“

„Není to jen planý volební slib, je to reálná budoucnost,“ říká kan-
didát na primátora   za Sdružení Mostečané Mostu Ing. Jiří Nedvěd.

„Dnes, po mnoha letech, máme konečně nástroj, který nás zba-
ví problémových občanů ve městě. Jedná se o projekt ‚Pod ochranou 
města‘, který jsme s  Jaroslavem Pilařem vymysleli v  roce 2019 a od 
té doby s  pomocí Výboru pro eliminaci negativních sociálních je-
vů zavedli v ulici M. G. Dobnera a Javorová. Dokážeme zbavit dům 
těch nejhorších nájemníků, dokážeme dlouhodobě nezaměstna-
né poslat do práce, nebo jim sebrat dávky. Dokážeme naší pracovi-
tostí měnit systém, o kterém nám každý tvrdil, že změnit nejde. To 
vše jsme se učili poslední tři roky. Nyní je čas vše, co jsme se nauči-
li a vyzkoušeli, maximálně využít a zavést na celé město,“ říká Jiří  
Nedvěd.                                                                                                 (vi)
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V  olby do Zastupitelstva města Mostu

David Koller v Johann W
TŘEBÍVLICE - Do zámeckého   
Vinařství Johann W v Třebí-
vlicích přijede 23. září David 
Koller! Vstupenky jsou již 
v prodeji.

David Koller patří 
k významným muzikantům 
střední generace českého bi-
gbítu. Autor mnoha dnes 
již klasických hitů se nejví-
ce proslavil jako lídr rocko-
vé skupiny  Lucie, kde pů-
sobil v letech  1987  až  2005. 
Účinkoval i v dalších roc-
kových formacích jako Ko-
llerband, Pusa, Žentour, Jas-
ná Páka,  Blue Effect, byl též 
hudebním producentem Koistinen, Alice, Plexis, Oskar Petr, Walk 
Choc Ice,  Lucie Bílé. Spolu s  Michalem Dvořákem složili hudbu 
k filmu Amerika, Poslední přesun a Mrtvej brouk. Účinkoval ve fil-
mech Pražákům, těm je tu hej a Akumulátor 1.

Letní festival Hudba na vinicích opět namíchal  kvalitní hudbu 
špičkových kapel s vynikajícími víny a malebným prostředím vi-
nic. Vstupenky na www.hudbanavinicich.cz nebo na www.xticket.
cz. Otevřeno je od 18 hodin.                                                           (nov)

Hudba v Radničním parku
MOST – V Radničním parku se 
25. září od 15 do 18 hodin ho-
din uskuteční poslední ze série  
multižánrový hudební minifes-
tival „Neděle ve středu“.

Hudební minifestiva-
ly pořádá spolek Malá Pa-
říž. Program: Od 15 hodin 
- Sabina Ludányiová - ka-
pela s názvem v podobě jména své frontmanky a hlavní tvůr-
čí osobnosti uskupení. Sabina nejprve nahrála svou první des-
ku a pak teprve k sobě sehnala muzikanty. V letošním roce zís-
kala nejvyšší ocenění v soutěži Šance Muzikus, když právě její 
kapela získala nejvíce koncertních slotů na nejvíce prestižních festi-
valech v ČR a k tomu jako bonus ocenění společnosti Bandzone.cz. 
Od 16 hodin – Nina Radnická - absolventka oboru populár-
ní zpěv na teplické konzervatoři spojila své síly s pianistou Jiřím 
Panchartkem a výsledkem je příjemný set šansonových melodií. 
Od 17 hodin - Sarah & The Adams - Šárka Adámková zřejmě uděla-
la dobře, když své anglické texty, které vydala na dvou deskách, vy-
měnila na třetí desce za texty české. Její melodie jsou dokonalé a její 
zpěv nezaměnitelný. To jsou silné zbraně, které z každého koncertu 
dělají nezapomenutelnou záležitost. Letos si jako hosta pozvala na 
své vystoupení i Janka Ledeckého!                                                     (nov)

MOST – Mostecká dominanta, 
děkanský kostel Nanebevzetí 
Panny Marie, a její přilehlé okolí 
je nově nasvíceno úsporným ve-
řejným osvětlením. To se bude  
rozšiřovat dál, až k místu u zdej-
šího rybníčku.  

Veřejnou zakázku na rozšíře-
ní veřejného osvětlení a energo-
sloupků realizovala firma MO-
LUX s.r.o. za přibližně 2,5 mil. 
Kč bez DPH. Jednalo se o prv-
ní etapu, kdy se vybudovalo zce-
la nové veřejné osvětlení, které 
splňuje nejmodernější standar-
dy a je  úsporné. „Nasvítila se ko-
munikace od děkanského kostela 
k odbočce na jezero Most, včetně 
chodníkové plochy, kde doposud 
osvětlení chybělo. Svítidla veřej-
ného osvětlení jsou v LED techno-

logii, která se již používá při bu-
dování nových veřejných osvět-
lení standardně,“ informoval 
šéf odboru investic mosteckého 
magistrátu František Jirásek. 

U kostela se vybudovaly i no-
vé energosloupky, které se mohly 
využít například už při Mostec-
ké slavnosti. „Energosloupky jsou 

tzv. ‚rozvaděče‘, ze kterých lze na-
pájet například atrakce, stánky 
apod. Vybudovaly se pro zajiště-
ní energií v rámci konání kultur-
ně společenských akcí v této loka-
litě,“ vysvětlil František Jirásek. 
Rozšíření veřejného osvětlení je 
rozděleno do dvou etap. První 
se zrealizovala letos a obsahova-

la právě vybudování chybějícího 
veřejného osvětlení a části ener-
gosloupků. Druhá etapa zahrnu-
je dobudování energosloupků 
v okolí kostela a přilehlého ryb-
níčku. „Realizace druhé etapy je 
v plánu v některém z dalších roz-
počtových období,“ dodal vedou-
cí odboru investic.                 (sol)  

Děkanský kostel se nově nasvítil
Podle firmy Molux se poslední optimalizace veřejného osvětlení naposledy provádě-
la před dvaceti lety. Současné osvětlení nevyhovuje modernímu trendu. Nové  by mě-
lo ušetřit minimáně padesát procent energie. Vymění se postupně kompletně stávající 
osvětlení za osvětlení LED, a to v rámci celého města Mostu. Akce, během níž dojde na 
výměnu více než sedmi tisíc lamp, už začala v těchto dnech první etapou. Celkem zahr-
nuje etapy čtyři a měla by skončit v roce 2024. 
Veřejné osvětlení bylo v posledních týdnech rozšířeno také v prostoru garáží v ulici Za 
Zámeckým dvorem, v areálu jezera Matylda, a to rovněž první etapou. Dále také mezi 
bloky 7, 19, a 20 v ulici M. Alše.

KSČM Most: „Začneme dů-
sledně vymáhat u nepřizpůsobi-
vých narušitelů právo a pořádek.“

Blok 100 už není zdaleka je-
dinou velkou problematickou 
částí v Mostě. Máme tu už dal-
ší části a čtvrti a v nich zoufa-
lé slušné obyvatele. Stovky, třída 
Budovatelů, věžové domy, pěti-
stovky, šestistovky, sedmistov-
ky atd. Je to hrůza. Nárůst kri-
minality, dětské gangy v ulicích 
města, zneužívání sociálních 
dávek, neustále se opakující pá-

chání přestupků, šikanování 
a obtěžování slušných obča-
nů. Musí se začít a my komu-
nisté s tím začneme důsled-
ně, vymáhat u nepřizpůsobi-
vých narušitelů právo a pořá-

dek. Zákony a vyhlášky platí pro 
všechny stejně. Do ulic chceme 
posílat více strážníků. Nekom-
promisně vymáhat dodržování 
městských vyhlášek a zákonů. 
Vždy budeme stát na straně za-
sahujících strážníků a slušných 
občanů našeho města. Zvětšit 
počet lokalit, kde nebude mož-
né pobírat sociální dávky vč. dá-
vek na bydlení. Zlepšení této ne-
dobré situace spatřujeme ve vy-
kupování bytů městem. Město 
bude vlastník a bude rozhodo-

vat, kdo se do bytů bude stě-
hovat. Tedy spekulanti a agre-
sivní nepřizpůsobiví nebudou 
mít šanci dále naše město pus-
tošit. Tím, že samospráva bude 
postupně byty vykupovat, za-
brání tím do budoucna speku-
lantům a nebude přibývat pro-
blematických obyvatel. Největší 
chyba byla, že se v devadesátých 
letech bytový fond rozprodával, 
a tím tu vznikly problémy, které 
tu teď máme. Vážení spoluobča-
né, naším společným zájmem je 
žít v místě, které nám dává pocit 
jistoty a bezpečí, kde můžeme 
realizovat svá práva, ale i osobní 
odpovědnost. KSČM je záruka 
bezpečí, prosperity a budouc-
nosti pro Vás a Vaše děti.       (vi)         

     Radek Belej, 
lídr kandidátky  KSČM

Sen noci svatojánské  se Wil-
liamu Shakespearovi zdál před 
více než čtyři sta dvaceti lety 
a dosud je to jedna z jeho nej-

lepších a nejhranějších kome-
dií. V jádru rafinované záplet-
ky jsou svatby, všudypřítomná 
láska a všelijaké magické zámě-

ny a komická ne-
dorozumění. „Sen 
noci svatojánské  je 
žánrově bohatou 
hrou, spatříme zde 
náznaky tragédie, 
komedie i burles-
ky. Pro hru jsou ty-
pické výrazně hu-
dební, cinkající, li-
bozvučné verše, 
a především Shake-
spearovo jedinečné 
a rozmanité vidění 
mileneckých vzta-
hů. Diváci se mo-
hou těšit na buja-
ré, syté a emotiv-
ně působivé divadlo 
v podání mostecké-
ho souboru,“ říká 
režisér Filip Nuc-
kolls. V inscenaci 
se divákům před-
staví Jan Beneš, V. 
Týcová, L. Kofroň, 
J. Burda, E. Matz-
keová, K. Hlubí-
ková, O. Liška, B. 
Patzelt, J. Dostál, J. 
Kraus, Vít  Herzi-
na, Tomáš Vacek, 
Z. Benešová, T. 
Horehleď, Marcel  Rošetzký, M. 
Pešek, Josef Ráček a další. 

O čem shaespearovský 
příběh je? 

Láska donutí čtveřici mla-
dých milenců k riskantnímu či-
nu: ocitnou se na útěku v hlu-
bokém lese. Zde však uprostřed 
magické noci vládnou bytos-

ti z jiných světů a osudy smrtel-
níků se proplétají a obracejí na-
ruby. Nedosti na tom, nedaleko 
ještě zkouší skupinka amatér-
ských divadelníků (v civilním 
životě řemeslníků) komedii 
o osudové lásce a jsou zkouše-
ním natolik zaujatí, že si nevší-
mají vůbec ničeho, ani toho, jak 
se okolní les hemží zamilovaný-
mi páry.                               (nov)

Mostecká činohra zkouší  
Sen noci svatojánské

Svatební komedie plná humoru, magie a lásky, která překoná všechna příkoří
MOST - Umělecký soubor mosteckého divadla se pustil do zkoušení 
nové inscenace. A ne ledajaké. Na konci září se diváci mohou těšit 
na premiéru nejhranější komedie klasika Williama Shakespeara Sen 
noci svatojánské. Premiéra se uskuteční 30. září na Velké scéně. 

V neděli 11. září 2022 zemřel ve věku 76 let 
Ing. Vladimír Vondráček, bývalý ředitel 
Podniku bytového hospodářství v Mostě 
a bývalý ředitel První Mostecké, a.s. V rámci 
společnosti První Mostecká byl rovněž jed-
ním ze spoluzakladatelů Nadace student 
pro nadané vysokoškolské studenty ze so-
ciálně slabých rodin. 
Redakce se připojuje k vyjádření upřímné 
soustrasti všem jeho blízkým.

Na návrzích kostýmů už se pracuje.



Moje priority jsou stále stej-
né – živé, krásné, čisté a bezpeč-
né město.

Když nyní už dva roky ja-
ko hejtman jezdím po Ústec-
kém kraji, tak mohu porovnávat. 
Most není rozhodně městem, 
které by bylo tím nejhorším mís-
tem pro život, jak se nám snaží 
vnutit různé organizace a jejich 
průzkumy. Je to město, které má 
stále velký potenciál a ten je za-
potřebí plně využít. Jde o to pro-
stě nebát se a investovat do bu-
doucnosti.

Ano, Most má i své stin-
né stránky. Zejména v souži-
tí s některými občany, kteří ne-
ustále narušují klid ostatních li-
dí a vyvolávají tak nechtěné, ale 
oprávněné negativní emoce. Ja-
ko zastupitel města, bývalý po-
slanec sněmovny a nyní hejtman 
vím, jaká je realita. Proto nebu-
du slibovat nesplnitelné a tvá-
řit se, že problém vyřeším. Ten, 
kdo to tvrdí, tak lže – a pokud je 
znalý této problematiky, tak lže 
zcela záměrně. Je to velký pro-
blém Mostu a je zapotřebí pří-
stup k němu nevzdat a neustále 
hledat řešení. Jednou se nám ho 
společně, jako zastupitelům, ur-
čitě podaří najít. Bohužel, když 
vidím nyní ve městě hesla někte-
rých kandidujících, tak se nesta-
čím divit tomu, co všechno jsou 
schopni občanům nalhat. A je 
ještě smutnější, že to nejsou žád-
ní političtí nováčci.

Hnutí ANO se chce v příštím 
volebním období v mosteckém 
zastupitelstvu zaměřit mimo ji-
né na využití zákona č. 327/2021 
Sb., lidově známého jako „tři-
krát a dost!“ Najdeme možnos-
ti vedoucí ke zvýšení počtu míst 

v domovech pro seniory, zejmé-
na pak pro mostecké občany. 
V oblasti školství navýšíme ka-
pacitu mateřských škol pro mos-
tecké děti, podpoříme rybářský 
sport provozovaný na vodních 
plochách Mostecka, zřídíme sta-
nice sdílených kol a koloběžek 
ve volnočasových zónách a za-
jistíme jejich činnost, obnovíme 
vodní prvky ve městě, zaměříme 
se na řešení potíží v dopravě a na 
problematiku parkování v Mos-
tě. Neméně důležitým úkolem 

čekajícím na vyřešení je palči-
vý problém týkající se skládky 
Celilo. Nikdy nebudu souhla-
sit s tím, aby v naší blízkosti byl 
uložen tak extrémně nebezpeč-
ný odpad jako je styren a budu 
trvat na tom, aby toto nebezpečí 
z blízkosti města  zmizelo.

Jan SCHILLER,
kandidát do Zastupi-

telstva města Mostu

Zadavatel: Hnutí ANO 2011
Zpracovatel: Hnutí ANO 201

„Vzhledem k poslednímu vý-
voji kriminality a pocitu bezpečí 
obyvatel v našem městě považu-
jeme za nutné, aby se tato situa-
ce výrazně zlepšila. 

V  problémových lokalitách 
zajistíme pravidelné posílení hlí-
dek, protože prevenci považuje-
me za základ. Všichni si uvě-
domujeme, že problém, který 
v Mostě máme, je čistě z rukou 
města jen stěží řešitelný. Pro-
to chceme apelovat na naše po-
slance z hnutí ANO, abychom je 
upozornili na problémy v našem 
městě a navrhli vhodné řešení 
ideálně prostřednictvím změ-
ny legislativy v příslušné proble-
matice.

Považujeme za nutné se brá-
nit. Naše město, dlouhodobě 
ustupující důlní činnosti v regi-
onu, si i přesto zachovává tvář 
atraktivního města. Krásná pří-
rodní panoramata, množství tu-
ristických atrakcí, lákavá lokali-
ta uprostřed Českého středoho-
ří, hojná zeleň ve městě a rozma-
nité sportovní vyžití, to je řada 

důvodů, proč považujeme naše 
město za krásné místo pro život. 
Pro naše stálé i budoucí obyva-
tele musíme vyřešit bezpečnost, 
zajistit klid v  ulicích našeho 
města a podpořit kulturní a spo-
lečenský život ve středu našeho 
města. A to vše nejen pro poten-
ciální mladé obyvatele a rodiny, 
ale i pro seniory, protože důstoj-
né stáří našich rodičů a prarodi-
čů je odrazem našeho lidství.

Chtěli bychom proto propo-
jit naše seniory i juniory našeho 
města. Společný čas našich dě-
tí i seniorů může oběma skupi-
nám jednoznačně prospět. Děti 

se mohou mnohé naučit včetně 
toho, jak respektovat stáří a zá-
roveň naši senioři „rozkvetou“ 
ve společnosti našich dětí. Proto 
bychom chtěli vytvořit program, 
kdy budou žáci základních škol 
navštěvovat domovy seniorů 
a propojením těchto dvou roz-
ličných skupin si budou vzájem-
ně pomáhat. Úcta ke stáří, jehož 
zkušenosti a moudro nás dokáže 
poučit a motivovat, je totiž do-
ména slušné společnosti.“

Ivana Hvězdová,  
kandidátka do Zastupitelstva 

města Mostu za hnutí ANO
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PONDěLÍ
Fazolová s klobásou 35 Kč

150 g Kuřecí prso na grilované zelenině se šťouchanými brambory 129 Kč
150 g Hovězí roštěná se slaninovou krustou s bylinkami  
 a zeleninovou rýží 145 Kč
350 g Caesar salát s kuřecím masem, slaninou a česnekovými krutony 130 Kč

ÚTERÝ
Česnekový krém se slaninou a krutony 35 Kč

150 g Hovězí roláda s nádivkou, bramborovou kaší  
 a rajčatovým salátem 145 Kč
350 g Zapečené francouzské brambory s kyselou okurkou 130 Kč
350 g Staročeský trhanec s jablky, rozinkami restovaný  
 na másle s trochou rumu a zakysanou smetanou 130 Kč

STŘEDA
Zeleninová s vejci 35 Kč 

220 g Pečené kuře na paprice s dušenou rýží  
 nebo houskovým knedlíkem 129 Kč
350 g Vepřové rizoto po srbsku se strouhaným sýrem  
 a kyselou okurkou 135 Kč 
150 g Cmunda po kaplicku 135 Kč

ČTVRTEK
Frankfurtská s párkem 35 Kč

150 g Pečené čevabčiči s vařeným bramborem, cibulkou a hořčicí 125 Kč
150 g Záhorácký závitek s bramborovým knedlíkem 135 Kč
350 g Míchaný salát z trhaných listů, zeleniny, pečeným bramborem,  
 vařeným vejcem s bylinkovým dresinkem a tuňákem 130 Kč

PÁTEK
Špenátový krém 35 Kč

150 g Vepřové výpečky se špenátem a bramborovým knedlíkem 135 Kč
350 g Lasagne s kuřecím masem, rajčaty, baby špenátem  
 a parmazánem 130 Kč
350 g Caprese salát s čerstvou bazalkou, grilovanou cuketkou,  
 krémovým balsamikem a rozpečenou bagetkou 130 Kč

Druhy alergenů obsažených v pokrmech na dotaz u obsluhujícího personálu.

STÁLÉ TÝDENNÍ MENU (PO–PÁ)
Kuřecí vývar s masem, zeleninou a fritátovými nudlemi 30 Kč

150 g Hovězí svíčková na smetaně s brusinkami  
 a houskovým knedlíkem 139 Kč
150 g Smažený kuřecí řízek s bramborovou kaší,  
 trhanými salátovými listy a citronem 129 Kč
150 g Fish and Chips – Smažený sumeček africký s bramborovými  
 hranolky a kari dipem s kapary a cibulkou 185 Kč
350 g Zapečená tortilla s trhaným kuřecím masem, zeleninou,  
 jalapenos papričkami, čedarem, smaženými bramborovými  
 hranolky a dipem ze zakysané smetany 145 Kč

POLEDNÍ MENU
19. 9. – 24. 9. 2022

Při objednávce hlavního chodu
je voda v ceně menu. 

Výdej poledního menu 11:00–14:00 hod.
Na stravenky vracíme do 10 Kč

Městská policie získala na 
rozšíření kamerového systé-
mu dotaci. Spoluúčast města je 
zhruba 400 tis. Kč. Licence se 
musejí pořídit a nainstalovat 
nejpozději do konce října. „Do 
stávajících kamer v  lokalitách 
zakoupíme softwarovou licenci 
na každou kameru, kterou bu-
deme chtít používat umělou inte-
ligencí. Na každou kameru mu-
sí být jedna licence, tedy ideálně 
94 licencí. Zatím chceme umělou 
inteligenci využít v pěti vylouče-
ných lokalitách,“ informoval šéf 

Městské policie v Mostě Jaroslav 
Hrvol. 

Systém sám upozorní ope-
rátora na neobvyklou situaci 
na místě, které kamera aktuál-
ně monitoruje. „Sami si předem 
definujeme, jaké situace chceme 
sledovat, a nařídíme tak - zjed-
nodušeně řečeno - počítači, co 
má hlídat. Budeme software vy-
užívat na problémových mís-
tech, jako jsou kontejnerová stá-
ní, hlavní třída Budovatelů, pro-
stranství, kde se shlukují skupiny 
problematických osob a podob-

ně,“  uvedl ředitel. 
Nejprve se začne 
s  nižším počtem li-
cencí a kamer, aby 
si strážníci systém 
„osahali“. „Strážníci 
jsou proškoleni, ale je 
to uživatelsky náročné. Následně 
vyhodnotíme přínos této aplika-
ce. Když se osvědčí, licence v příš-
tích letech rozšíříme i na další 
kamery,“ uvedl Jaroslav Hrvol.  

Software dokáže sledovat par-
koviště, schránky, určitý vchod 
nebo číst registrační značky vo-

zidel, která projela monitorova-
nou oblastí. Umí pohlídat ne-
dovolené parkování a další do-
pravní přestupky. Umožňuje 
monitoring hromadných akcí, 
na kterých umí spočítat osoby, 
detekovat zanechaný předmět, 
apod.                                       (sol)

Strážníci použijí umělou inteligenci

Umělá inteligence umí detekovat pád, rvačky nebo pře-
kročení hranice - například okolo kontejneru v noč-
ních hodinách, kdy dokáže odhalit původce vyhazová-
ní odpadu z popelnic. Rozpozná vozidlo, osobu, objem-
né břemeno apod., nebo uživatelem definované situace, 
a nejen že upozorní operátora, ale záznam uloží a zaevi-
duje do zjištěných událostí.

MOST – Mostecká městská policie bude mít v sociálně vyloučených 
lokalitách „chytré“ kamery. K zařízení pořídí licence na on-line stre-
amování. Nový systém může zastoupit člověka, nebo dokonce de-
sítky lidských očí.

Musíme vyřešit bezpečnost  
a zajistit klid v ulicích našeho města

Se zastupitelkou Ivanou 
Hvězdovou se Mostečtí mohou 
setkávat při slavnostních 
obřadech.

Jan Schiller: „Most  
má stále velký potenciál“
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Tátova hvězdička
Deváté narozeniny byly ty 

nejsmutnější, jaké si Marie 
uměla představit. Maminku 
neviděla už několik dnů. Byla 
v nemocnici, hodně nemocná 
a doktoři říkali, že by ji Marie 
neměla rušit. A tak za ní ne-
chodila. Ale strašně se jí stýs-
kalo. V den narozenin sedě-
la sama doma a čekala, až tá-
ta přijde z práce. Nebyl žádný 
dort, žádné balón-
ky, nikdo nesla-
vil. Vzpomínala na 
minulé narozeni-
ny, kdy jí mamin-
ka připravila osla-
vu s celou rodinou. 
Bylo to tak krásné. 
Ten večer jí mamin-
ka umřela. Pro Ma-
rii začala šňůra tem-
ných dnů. Prvních 
několik dnů probre-
čela o samotě. Otec 
sice chodil domů, nosil jídlo 
a říkal jí, co má a nemá dělat. 
Jinak si jí ale nevšímal. V no-
ci ležela ubrečená sama pod 
peřinou ve svém pokoji a přá-
la si, aby za ní maminka při-
šla. Nebo alespoň, aby ji táta 
vzal k sobě do postele a moh-
la se u něj schovat a vybrečet. 
Její samota trvala několik týd-
nů. Chodila do školy, ale s dět-
mi si nepovídala. Byla unave-
ná, smutná. Jednoho večera se 
jí splnilo, co si přála. A tehdy 
pochopila, že je dobré si nic 
nepřát. Otec v noci přišel za ní 
do pokoje. Vlezl si k ní do po-
stele. Byla překvapená, ale rá-
da se k němu přitulila. Hladil ji 
nejprve po vlasech, pak po zá-
dech. Bylo to tak příjemné. Cí-
tila se v bezpečí. Pak ji ale začal 
hladit po zadečku, přitáhl blíž 
k sobě a vyhrnul jí noční ko-
šilku. Bylo to strašné. Maruška 
byla vyděšená, bála se a straš-
ně styděla. Nechápala, proč jí 
to táta dělá. Pak jí ale táta za-
čal šeptat, že je jeho jediné 
štěstí, jeho hvězdička a jedi-
ný člověk na světě, kterého mi-
luje. Patří k sobě a on ji nikdy 
neopustí. Uklidnila se a vytěs-
nila ty chvíle před tím. Od to-
ho večera přicházel táta pravi-
delně každou noc. Věděla, že 
když vydrží tu chvíli, kdy se 
jí dotýká a ubližuje jí, bude jí 
pak krásně. Táta jí bude říkat, 
že ji má rád. A tak vždy pev-
ně stiskla víčka a držela. Bylo jí 
sedmnáct, když otěhotněla. Už 
byla velká holka a dobře vědě-
la, že to, co s ní táta dělá, ne-
ní správné. Ani se jí to nelíbi-
lo. Zároveň ale chtěla zůstat tá-
tovou malou hodnou holčič-
kou, kterou miluje nejvíc na 
světě, a tak se nebránila. Sex se 
jí ale hnusil. Neuměla si před-
stavit, že by na ni kdokoliv ji-
ný než její otec sáhl. Nedovo-
lila nikomu ze spolužáků sebe-
nevinnější dotyk. Byla až po-
sedlá a její spolužáci si jí proto 
nevšímali. Když zjistila, že če-
ká dítě, nevěděla, co má dělat. 
Komu o tom říct. A tak neudě-
lala nic. Měla silnější zavalitou 
postavu a větší prsa a břicho, 
a tak si nikdo nevšiml, že se jí 
ještě zvětšuje. Když si konečně 
její otec uvědomil, co se děje, 
byla Marie v sedmém měsíci. 
A tak ji nechal doma, sám za-
šel do školy a vysvětlil, že Ma-
rie bude nějaký čas mimo měs-
to a učit se bude individuál-
ně. Až se vrátí, udělá zkoušky. 
Marie byla výborná student-
ka z dobré rodiny, a tak ředitel 
školy souhlasil. Od toho dne se 
její otec snažil, aby se dítě na-
rodilo co nejdříve. Nutil Marii 
ke koupeli v příliš horké vodě. 
Musela zvedat těžké věci a pít 
bylinkové čaje ze směsí, které 

otec koupil v pochybných in-
ternetových lékárnách. Hol-
čička se narodila předčasně. 
Byla malinká, Marie ji slyšela 
jen chvilku plakat, ale nevidě-
la ji vůbec. Otec ji hned odne-
sl z pokoje a později jí řekl, že 
se dítě narodilo mrtvé. Nemě-
lo šanci. Na zahradě jejich do-

mu našla Marie čer-
stvě nakypřenou pů-
du. Věděla, že je to 
hrob jejího dítěte. 
Ještě nějakou dobu 
byla doma. Po poro-
du byla dlouho sla-
bá. Pak se ale všech-
no vrátilo k normá-
lu a Marie začala 
chodit zase do školy. 
Jen byla ještě zamlk-
lejší a smutnější než 
dřív. Litovala své-

ho děťátka, které si neměla ani 
možnost pochovat. Stále doko-
la přemýšlela o tom, co řekl je-
jí otec. Že se dítě narodilo mrt-
vé a nemělo žádnou šanci. Ona 
ale byla přesvědčená, že své dě-
ťátko slyšela plakat. Po několi-
ka týdnech se do její postele 
vrátil také otec. Znovu Marie 
otěhotněla krátce po maturitě. 
Hned, jakmile to zjistila, řekla 
vše otci. Tentokrát chtěla udě-
lat všechno pořádně. Jak to má 
být. Chtěla, aby se její děťátko 
narodilo živé. Chtěla o něj pe-
čovat. Otec ji přesvědčoval, že 
by měla jít na potrat. Ona si ale 
stála za svým. Když jí začal vy-
hrožovat, že pokud nepůjde na 
potrat, tak z ní dítě vymlátí, 
suše mu oznámila, že půjde na 
policii. Když ji nenechá dono-
sit dítě, ohlásí, že ji od dětství 
zneužívá. Už není malá holka. 
Dobře ví, co s ní otec celý ži-
vot provádí. A tak ji nechal být. 
Marie nikomu neřekla, kdo je 
otec dítěte. Své těhotenství ale 
tentokrát neskrývala. K dok-
torovi nešla. Bála se, že by po-
znal, že už jednou rodila. By-
la odhodlaná i druhé dítě po-
rodit doma a teprve po porodu 
odjet i s dítětem do nemocni-
ce. Byla si jistá, že pak už ni-
kdo nepozná nic. Celých devět 
měsíců na sebe dávala pozor. 
Byla opatrná, dobře jedla, spa-
la. Táta za ní do postele necho-
dil. Když začala rodit, byl otec 
u toho, aby jí pomohl. Nechtěla 
žádné prášky na bolest a uklid-
nění, které jí táta dával při 
prvním porodu. Nechtěla být 
omámená. Chtěla být při vě-
domí, aby se mohla o své dítě 
postarat hned od začátku. Také 
měla po ruce mobil, aby mohla 
zavolat lékařskou pomoc a po 
porodu sebe i dítě nechat pře-
vézt do nemocnice. Porod byl 
tentokrát rychlý. Narodil se 
chlapeček. Byl maličký a celý 
modrý. Nekřičel, jen tichoun-
ce kníkal. Hned vzala mobil 
do ruky a volala. Nespouštěla 
přitom oči z otce. Držela své-
ho chlapečka pevně v náručí. 
Bála se, aby ho otec opět ni-
kam neodnesl. Držela ho pří-
liš pevně a příliš se soustředi-
la na svého otce, který tam jen 
stál a díval se na ně. Než přije-
la pomoc, bylo dítě mrtvé. Od-
vezli ji do nemocnice, ošetři-
li a za několik dnů pustili do-
mů. Na nikoho nemluvila. Nic 
nechtěla vědět. Doma na ni če-
kal její táta. Vzal ji do náručí, 
přitiskl k sobě a šeptal jí, že je 
jeho hvězdička. Jediný člověk 
na světě, kterého miluje. Ne-
vnímala ho. Ten večer šla do 
kuchyně, vzala ze stojanu nůž 
na maso a dlouhými hluboký-
mi řezy si otevřela žíly na obou 
rukách.                                (pur)

soudnička

V oblasti tramvajové dopra-
vy mostecký dopravce zásad-
ně pokročil. „V Integrovaném 
regionálním operačním progra-
mu máme v tomto programo-
vém období zařazenou mezi ná-
hradní projekty žádost na poří-
zení ještě jedné tramvaje,“ uve-
dl šéf dopravního podniku Da-
niel Dunovský. I proto se zatím 
neuvažuje o přestavbě tramva-
jí T3. „Na tramvajích T3 však 
podle dlouhodobého plánu pro-
bíhají generální opravy, které ta-

ké zásadně zlepší komfort,“ do-
plnil ředitel.

Ve vozovém parku doprav-
ního podniku je pět dvoučlán-
kových tramvají EVO 2. Prv-
ní z  nich je v  provozu od led-
na 2020 a najela za necelý rok 
90 880 km. Druhá byla zpro-
vozněna v  únoru 2020 a třetí 
ve druhé polovině března 2020. 
Dvě poslední tramvaje EVO 2 
byly pořízené z IROP s dota-
cí necelých 85 %. Na trať vyjely 
v roce 2021.  „V 2020 jsme ješ-

tě zakoupili 2 nové krát-
ké tramvaje. Ty byly nej-
dražší. Z dotace jsme na 
ně získali jen 40 pro-
cent,“ doplnil Daniel 
Dunovský. 

V  autobusové dopra-
vě by dopravce chtěl po-
řídit ročně kolem pě-
ti nových autobusů. 
„Tyto vozy pořizuje-
me bez dotace. Uvažuje-
me i o bezemisních auto-
busech. V hledáčku jsou 
elektrobusy nebo autobu-
sy na vodík, s palivovým 
článkem. Vše bude zá-
viset na cenách, techni-
ce i podpoře tohoto poho-
nu,“ řekl dále. 

Portfolio nízkopodlažních 
vozidel rozšířily i nové autobu-
sy SOR NS 12. Jedná se o nověj-
ší modely s novým  řešením ka-
roserie a interiéru. Splňují poža-
davky pohodlné přepravy a zá-
roveň i nejpřísnější emisní nor-
my. Mají kamerový systém, čel-
ní kameru, USB porty a infosys-
tém. Dokáží také počítat přepra-
vené osoby. Třináct autobusů ty-
pu SOR nakoupil dopravce v ro-
ce 2019 a 2020. Dopravní pod-

nik se zbavil všech starých auto-
busů na propan-butan. Poslední 
čtyři vyřadil v roce 2020.  

Po dobu rekonstrukce tramva-
jové trati se nasadily do provozu 
i starší kloubové autobusy, které 
pořídil dopravce z vlastních pe-
něz. „Nákup byl výhodný. Jedná 
se o delší vozidla, která pojmou 
více osob než naše běžné auto-
busy. Pokryjí přepravní kapacitu 
v době, kdy nejezdí tramvaje,“ vy-
světlil ředitel Dunovský.        (sol)

Dopravní podnik „pokukuje“  
po autobusech na vodík

„Uvažujeme o bezemisních autobusech. 
V hledáčku jsou elektrobusy nebo au-
tobusy na vodík, s palivovým článkem.“ 
(Daniel Dunovský, ředitel Dopravního 
podniku měst Mostu a Litvínova)

V letošních komunálních 
volbách kandiduje v Horním Ji-
řetíně uskupení LEPŠÍ HORNÍ 
JIŘETÍN, které vede zastupitel 
města Mgr. Marek Drtil. Jedná 
se o spojení sociálních demo-
kratů a nezávislých osobností.

Jak byste zhodnotil čtyři ro-
ky práce v zastupitelstvu měs-
ta? 

Bylo to velice zajímavé, ale ta-
ké náročné. Prakticky polovinu 
volebního období jsme byli, ja-
ko všichni, zatíženi pandemií 
koronaviru. I přesto se ale Hor-
nímu Jiřetínu dařilo a jako za-
stupitelé jsme odvedli kus dobré 

práce. I s vedením města se spo-
lupracovalo dobře. 

Jaké jsou vaše hlavní body 
v programu? 

Určitě je to bezpečnost a čis-
tota města. Dále postavení mul-
tifunkčního altánu pro všechny 
generace, modernizace zastávek 
MHD nebo    posílení bytového 
fondu. Nepřejeme si další odliv 
mladých lidí. V neposlední řa-
dě bych zmínil projekt „Hejbni 
Horním Jiřetínem“. Chceme 
umožnit občanům, aby sami 
rozhodli, jaké projekty zrealizu-
jeme.  Zaměříme se na i parko-
vací místa u městských domů. 

Jak si představujete v přípa-
dě úspěchu povolební spolu-
práci? 

Nebráníme se spoluprá-
ci s kýmkoliv, kdo nám pomů-

že prosazovat náš volební pro-
gram. Rádi spojíme síly s kaž-
dým, kdo bude chtít lepší Hor-
ní Jiřetín, tak jako my. 

(vi)

Marek Drtil: „Chceme lepší Horní Jiřetín“ 

Předpověď počasí na nad-
cházející víkend slibuje citelné 
ochlazení až pod průměrnou 
teplotu 10 °C. Studená fron-
ta však teplárenskou společnost 
nezaskočí. „Podle dlouhodobých 
průměrů začínají teplárny topit 
kolem 17. září. Začátek topné se-
zóny v  druhé polovině září tedy 
z tohoto pohledu není nijak výji-
mečný. Na novou topnou sezónu 
jsme se navíc poctivě připravova-
li celé léto, studené počasí nás ur-
čitě nerozhodí. Na žádost odbě-
ratelů o zahájení vytápění jsme 
připraveni,“ řekla mluvčí komo-
řanské teplárny Miloslava Kuče-
rová. Pokud se opět oteplí, tep-
lárna vytápění přeruší do další-
ho trvalejšího ochlazení.

Řada domácností sledu-
je přicházející zimu s  obavami, 
zda bude tepla dostatek, jest-
li na něj budou mít a nebudou 
muset kvůli úsporám mrznout. 
„Mohu obyvatele Mostu a Litví-
nova ubezpečit, že nic takového 

jim nehrozí a že letos již oprav-
du žádné úpravy ceny nechys-
táme. Oproti jiným teplárnám, 
které fungují na principu před-
běžné a konečné ceny, my máme 
cenu pevně stanovenou, takže ce-
na tepla je stejná jako na začát-
ku tohoto roku,“ uklidňuje  ředi-
tel společnosti Severočeská tep-
lárenská Petr Horák. 

Ke změně ceny, opět pouze 
o inflaci, dojde až v  roce 2023.  
„Cenu pro příští rok jsme nuceni 
navýšit z důvodu zdražení vstup-
ních nákladů spojených s provo-
zem a rostoucí mírou inflace. Ko-
nečnou cenu pro rok 2023 také 
zásadně ovlivní i vládou nasta-
vované podmínky transformační 
podpory. Nicméně vnímáme tlak 
na domácnosti, hledáme úspory, 
kalkulujeme i s pomocí státu. Za-
tím nám vychází, že nárůst ceny 
nepřekročí předpokládanou mí-
ru inflace. Konečná čísla sdělíme 
odběratelům během podzimu,“ 
sdělil ředitel.                           (nov)

Teplárna: Cenové úpravy letos nechystáme

MOSTECKO – Dopravní podnik měst Mostu a Litvínova zvažuje ná-
kup další  tramvaje EVO 2, i nových autobusů. Uvažuje se o elektro-
busech či autobusech na vodíkový pohon.    

MOSTECKO - Řada domácností sleduje přicházející zimu s obavami, 
zda bude tepla dostatek, jestli na něj budou mít a nebudou muset 
kvůli úsporám mrznout. Severočeská teplárenská své odběratele 
ubezpečuje,  že nic takového nehrozí. Úpravu ceny letos nechystá. 

Tramvaj Evo 2

Petr Horák
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MOST - Autodrom Most má za 
sebou vyvrcholení motoristické 
sezóny. Jubilejní třicátý ročník 
Czech Truck Prix přinesl drama-
tické souboje závodních trucků, 
nascarů i cestovních vozů, a Če-
chy na stupních vítězů.

Nejnabitější závodní víkend 
sezóny přinesl deset závodů ve 
třech sériích. „Opět jsme měli 
možnost vidět skvělé závody, ve 
všech sériích byli na stupních ví-
tězů čeští jezdci a atmosféra by-
la fantastická. Vděčíme za to pře-
devším skvělým fanouškům, kte-
rých jsme během víkendu na-
počítali 35  400,“ shrnuje  Josef 
Zajíček, předseda představen-
stva Autodrom Most. 

Tradiční Czech Truck Prix 
přinesl po oba dny dramatic-
ké souboje. Diváky zvedl z lavic 
zejména druhý sobotní závod. 
Souboje až do poslední zatáčky 
posledního kola mezi Jamiem 
Andersonem a Lukasem Hah-
nem využil  Adam Lacko, kte-
rý v nájezdu na cílovou rovinku 
předjel Hahna, a vybojoval tak 
na poslední chvíli druhé místo. 
Diváci v  tribunách skandova-
li Adamovo jméno jako na fot-
bale a jiné to nebylo ani v nedě-
li, kdy Lacko v posledním závo-

dě víkendu obhájil druhé místo 
a tribuny to opět ocenily fantas-
tickým způsobem. 

V druhé závodní sérii víken-
du drželi čeští fanoušci palce 
loňskému šampionu třídy Eu-
roNASCAR 2 Martinu Doub-
kovi. Ten letos startoval i v ka-
tegorii EuroNASCAR PRO, ale 
smůla ho provázela hlavně v so-
botu, kdy po kolizi musel z prv-
ního závodu odstoupit. Chuť 
si spravil až v  závodě kategorie 
EuroNASCAR 2, kde vybojoval 

druhé místo. V neděli se mu ví-
ce dařilo opět v závodě katego-
rie EuroNASCAR 2, což zname-
nalo druhé místo. 

Velká očekávání vzbuzo-
val závěrečný závod šampi-
onátu TCR Eastern Europe,  
v němž o titul bojoval Petr Se-
merád z  Hyundai Janík Mo-
torsport. Zatímco sobotní zá-
vod dopadl podle představ - Se-
merád vyšel vítězně ze souboje 
s Polákem Bartoszem Groszkem 
- rozhodující nedělní závod zna-

menal obrovské zklamání. Na-
děje na titul ukončila bohužel 
porucha motoru. Útěchou pro 
tým Hyundai Janík Motorsport, 
tak byl alespoň zisk titulu me-
zi týmy. Šampionem východo-
evropské TCR se tak prakticky 
bez boje stal Bartosz Groszek. 
Nedělní závod nicméně napro-
sto suverénně ovládl Petr Fulín, 
který zvítězil s  náskokem sko-
ro 10 sekund a opět tak potvrdil 
své jezdecké kvality.

 (nov)

Ohlédnutí za třešničkou sezóny   
na mosteckém autodromu 

Hnutí Svoboda a přímá de-
mokracie – SPD vyslalo do le-
tošních senátních voleb s číslem 
3 ekonomického odborníka, kte-
rý je připraven se poprat s ener-
getickou krizí a klesající životní 
úrovní obyvatel ČR, a to Ing. Iva-
nu Turkovou, Ph.D., MBA. 

Suverenita a stabilita naší ze-
mě je silně ohrožena, role sená-
tora nyní přesahuje zájmy regio-
nu. Pokud nebude silný stát, ne-
budou silné ani regiony!! Zlev-
nění energií, je jediná cesta ke 
snížení inflace a tím řešení ne-
únosné finanční situace mno-
ha českých rodin. Je nutné nej-
dříve řešit příčinu zvyšování cen 
protiinflačními opatřeními, kte-

rá však vláda neučinila zatím ani 
jediné. 

Účinným protiinflačním kro-
kem je bezpochyby obchodová-
ní na lipské burze jen s přebytky 
elektrické energie, kterou nespo-
třebujeme v ČR, stejně jako to 
dělá např. Francie nebo Němec-
ko, popř. ji opustit úplně. Plyn 
bychom měli mít nasmlouván 
napřímo s ruským Gazpromem, 
stejně jako to má např. Němec-
ko, Rakousko, Maďarsko, nově 
také Bulharsko a nikoliv jeho ná-
kup prostřednictvím německých 
firem, které několikanásobně na-
vyšují cenu. Následně zastropo-
vat ceny elektřiny na max. 4 Kč 
za kWh a u těch domácností, kde 

by i po tomto zastropování došlo 
k významnému propadu život-
ní úrovně, je na místě i přímá fi-
nanční podpora. 

ČEZ se musí vyřešit doma, 
za to Putin skutečně nemůže. 
To už je opravdu směšný argu-
ment. Proč už dávno vláda ja-
ko majoritní vlastník nesvola-
la valnou hromadu ČEZu? Jak 
je možné, že vláda ještě nena-
vrhla např. mimořádné zdaně-
ní zisku jako na Slovensku, kde 
byl stát dokonce menšinovým 
vlastníkem a dnes mají Slováci 
62 EUR za MWh a my 600 EUR 
za MWh? Proč se naše vláda to-
lik bojí menšinových vlastní-
ků ČEZu? Protože jsou mezi ni-

mi významní američtí a němečtí 
„hráči“? Poté nezbývá než zpět 
odkoupit jejich podíly. Bude to 
finančně méně nákladné než ne-
smyslný nákup amerických stí-
haček F-35, které nejsou potřeb-
né. Chápu ale, že by se tím pod-
pořili čeští občané a podnikatelé, 
nikoliv americký zbrojařský prů-
mysl! A o to naší lokajské vládě 
bohužel jde. Cizí zájmy jsou pro 
ni přednější než zájmy ČR.

Do Senátu nyní míří mnoho 
vlastenecky zaměřených kandi-
dátů, mezi které patřím. Hájit zá-
jmy občanů ČR je pro mě napro-
stou samozřejmostí a prioritou.

Ivana Turková,  
kandidátka SPD za Mostecko

O hlasy Mostečanů do Senátu  
zabojuje za SPD Ivana Turková

Herci půjdou městem
LITVÍNOV – Docela velké divadlo se chystá 17. září na zahájení 

další, již sedmadvacáté sezóny. Přidejte se s herci do  průvodu měs-
tem. Sraz je u divadla ve 14.55 hodin.                                           (nov)

Nový minifestival 
v Novém Záluží

LITVÍNOV - V Litvínově se 18. září od 13 hodin uskuteční 1. ročník 
minifestivalu pořádaného na hlavní pláži litvínovské cyklostezky 
Nové Záluží.

Návštěvníky čeká program pro celou rodinu plný různých sou-
těží, stanovišť a zážitků s ekologickou, sportovní, ale i jinou temati-
kou. Součástí budou i různá vystoupení lokálních umělců nebo zají-
mavé přednášky. Vstupné je zdarma,  jedná se o akci pro klima, tak 
zkuste dorazit pěšky, na kole, nebo busem.                                   (nov)

Turnaj v Dominionu
LITVÍNOV -  Městská knihovna Litvínov pořádá 24. září od 10 do 16 
hodin „Turnaj v Dominionu“.

Přijďte  ukázat své dovednosti ve známé a oblíbené hře. První tři 
místa knihovna ocení deskovou hrou. Nutné je přihlášení  se pře-
dem v dětském oddělení knihovny anebo na e-mailu stranikova@
knihovna-litvinov.cz. Startovné je 50 Kč, pro registrované čtenáře 
30 Kč. Akci sponzoruje Loris games.                                                   (nov)

Zájemci o kompostéry,
hlaste se!

LITVÍNOV – Litvínov obnovil projekt „Pronájem kompostérů“. Už po-
druhé úspěšně zažádal o dotaci z Programu pro podporu odpado-
vého hospodářství obcí na období 2017-2025 od Ústeckého kraje. 

Projekt má motivovat občany města ke kompostování biologic-
kého odpadu. „Litvínované si nyní mohou zapůjčit 200 kompostérů 
o objemu 400 litrů a 100 kompostérů o objemu 1 000 litrů. Smlouvu 
zájemci s městem uzavírají na dobu šesti let,“ upřesnila mluvčí radni-
ce Jitka Pavlíková. Pokud vše bude v pořádku, po uplynutí této lhů-
ty se stane kompostér majetkem nájemce. Podmínkou je mít kom-
postér na oploceném vlastním či soukromém pozemku a užívat jej 
k danému účelu.                                                                                 (sol)

S žádostí o pronájem kompostérů se mohou obyvatelé města obracet 
na odbor nakládání s majetkem města, budova úřadu na náměstí Míru 
v 1. patře.

Ing. IVANA TURKOVÁ, Ph.D., MBA
Kandidát 
do Senátu ČR
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ZASTAVÍME
ZDRAŽOVÁNÍ

MÌ NEPØESLECHNOU
ANI NEUMLÈÍ

NEPOKLEKNU!
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KURZ STROJVEDOUCÍ 
S NÁBOROVÝM PŘÍSPěVKEM 70 000 Kč

Uchazeči budou po kurzu u společnosti zaměstnáni v profesi strojvedoucí

Kvalifikační předpoklady:  
 � věk min. 20 let
 � vzdělání SŠ s maturitou, nebo SOU obor strojní, elektro nebo doprav-

ní (např. zámečník, elektrikář, strojní kovář, automechanik, instalatér 
apod.)

 � dobrý zdravotní stav (bude prověřována zdravotní způsobilost) 
a úspěšné absolvování psychologického vyšetření (lékař. prohlídky 
a psychologické testování probíhá na naše náklady)

 � předložení výpisu z trestního rejstříku
Charakteristika kurzu:

 � zařazením do kurzu se uchazeč stává zaměstnancem v profesi stroj-
vedoucí v zácviku

 � kurz se skládá z 5 částí rozdělených na teorii (R 8) a praxi (11 hod. 
směny R N V V)

 � délka kurzu je přibližně 900 hodin (7 měsíců, z toho 2,5 měsíce jsou 
cvičné jízdy)

 � součástí kurzu je závěrečná zkouška způsobilosti
 � termín zahájení kurzu je 1. 11. 2022, ukončení v závěru května 2023

Nabízíme:
 � pracovní smlouvu na dobu neurčitou ihned
 � mzdové zařazení do 5. tarifního stupně s garancí nárůstu ihned po 

úspěšném ukončení kurzu a s garancí každoročního nárůstu dle ko-
lektivní smlouvy,

 � firemní benefity – 13. plat, 2 týdny dovolené navíc (30 dnů), příspě-
vek na stravování a řada dalších výhod,

 � zázemí společnosti, která je součástí velké energetické skupiny 
s dlouhodobou perspektivou zaměstnání

 � možnost profesního a osobního rozvoje
Po úspěšném ukončení kurzu:

 � zařazení do profese strojvedoucí
 � získání (podloženo smlouvou) náborového příspěvku ve výši 70 000,- 

Kč (po zvládnutí teoretické části 20  000 Kč, po dokončení kurzu – 
praktická část a zkoušky 30 000 Kč, po dalších odpracovaných 6 mě-
sících 20 000 Kč). Smlouva obsahuje i závazek k výkonu profese.

Od nového roku po zapracování: 
 � program Zdraví - Benefity v hodnotě 10 000 Kč na rok (čerpání na do-

volenou, sportoviště, léky, kulturu)
 � příspěvek na penzijní připojištění 550 Kč měsíčně

Přihlášky zasílejte elektronicky na:  v.stefanek@7group.cz          
Informace a dotazy - kontaktní telefon: 476 203 612; 724 349 528

Informační schůzka proběhne v Komořanech v lokalitě Úpravny uhlí. Sou-
částí je pohovor s uchazeči, prohlídka lokomotivy a další informace o pro-
fesi strojvedoucí.

Významný zaměstnavatel v regionu společnost Sev.en Inntech a.s., člen silné energetické skupiny SEV.EN ENERGY, nabízí:

VODA
PLYN
TOPENÍ
ELEKTRIKA
OTEVÍRÁNÍ
DVEŘÍ

800 136 018bezplatná 
linka

Pionýrů 1501, Most
tel.: 417 639 296

HAVARIJNÍ SLUŽBA

(pro SBD Krušnohor od 15 hod.)

servis a montáž výtahů

Senioři MSSS  
si užívají virtuálno

MOST - Díky daru Na-
dace ČEZ zprovoznila 
Městská správa sociál-
ních služeb Most pro 
své uživatele v Domově 
pro seniory v ul. Bar-
vířská  další vybavení 
– troje virtuální brýle. 

K brýlím přibyl ta-
ké herní PC, LCD 
monitor, klávesnice 
a myš, WiFi USB adap-
tér a stolní mikrofon. 
A tak není problém vy-
pravit se do svého rodi-
ště, do slovenského města Košice a prohlédnout si trhy, kostel a jiné 
pamětihodnosti. „Když nemohou senioři do světa, přijde svět za nimi 
až do pokoje. Kaleido přináší zážitky tvořené přesně na míru potře-
bám a přáním seniorů ve spolupráci s aktivizačními týmy. Procházky 
lesem, relaxace na pláži, návštěva českých i evropských měst s českým 
průvodcem, ale také třeba koncert violoncella v barokní za hradě nebo 
prohlídka galerie,“ sdělil ředitel MSSS Most Luboš Trojna. 

Na facebooku MSSS Most, se můžete podívat na několik screen-
shotů, jak to vidí klienti v akci a nebo také na krátké video v prvním 
komentáři.  Projekt MSSS Most „VIRTUÁLNÍ REALITA PRO SE-
NIORY“ uspěl ve vyhlášeném grantovém řízení Nadace ČEZ Pod-
pora regionů – MSSS.                                                                               (nov)

Gymnázium se dočkalo

LITVÍNOV - Gymnázium T. G. Masaryka v Litvínově a zejména jeho 
studenti mají důvod k radosti.  Prvního  září se slavnostně otevřela 
nová školní jídelna a tělocvična s lezeckou stěnou v přístavbě So-
kolovny. 

Slavnostní pásku za asistence ředitele školy Jan Nováka přestři-
hl krajský radní pro oblast majetku a investic Tomáš Rieger, radní 
města Litvínova Květa Hellmichová a čerstvý absolvent Gymnázia T. 
G. Masaryka a úspěšný hokejový reprezentant Jan Myšák. Vybudo-
vání jídelny a telocvičny financovala firma NATURYSS, s.r.o. se spo-

Den horníků je pro hornic-
ký cech nejvýznamnější svátek, 
a tak k němu také těžební spo-
lečnosti přistupují. Zaměstnan-
ci těžebních společností Sev.
en Energy mají na Den horní-
ků v práci volno. Svůj svátek si 
pak mohli horníci náležitě osla-
vit během Mostecké slavnosti. 
„Oslava Dne horníků je poděko-
váním všem našim zaměstnan-
cům za jejich práci během celého 
roku. Připravili jsme pro ně pro-
gram, občerstvení a dětské atrak-
ce. Věřím, že si všichni oslavy 
užili,“ uvedla mluvčí těžebních 
společností Eva Maříková. 

Významného zaměstnavatele 
v regionu na Mostecké slavnosti 
připomínala prezentace Sev.en 
Energy v  rámci putovní výsta-
vy. Návštěvníci slavností se tak 
například dozvěděli, že těžeb-

ní společnosti Sev.en Energy na 
Mostecku  vytěžily 126 milionů 
tun uhlí od roku 2010. V rám-
ci rekultivací v  regionu vytvá-
ří krajinu s  vodními plochami, 
zemědělskou půdou i lesy tak, 
aby se co nejvíce přiblížila své-
mu původnímu vzhledu a vyu-
žití. Zrekultivované plochy při-
rozeně osidlují rozmanité dru-
hy živočichů, vzácné a ohrožené 
druhy ptáků a hmyzu. V rekul-
tivované krajině na Mostecku 
můžeme potkat muflona, lišku, 
zahlédnout břehule říční, str-
nada zahradního nebo linduš-
ku úhorní. Do krajiny Mostecka 
už skupina vysadila 4,2 miliónů 
stromů. Strom odpaří 100  litrů 
vody během slunného letního 
dne, a tím své okolí ochladí jako 
klimatizace o výkonu 70 kWh.                       

(ink)

Hornický cech oslavil nejvýznamnější svátek

Soutěž jako inSpirace
Návštěvníci Mostecké slavnosti také mohli načerpat inspi-
raci na soutěž, která končí v říjnu a kterou připravila sku-
pina Sev.en Energy. Když se vydáte do konce září na výlet 
podle vlastního výběru a vyfotíte u některé z nabíječek Sev.
en Energy a snímek pak budete sdílet na Facebooku nebo 
Instagramu s hashtagem #7tour, splníte hlavní část soutěž-
ního zadání. Pak už zbývá pouze přidat komentář, aby bylo 
zřejmé, kde se nabíječka nachází, doplněný třeba i fotogra-
fií. Fantazii se meze nekladou, a protože se hodnotí i kreati-
vita, mohou vás vtip a originalita posunout blíže k ceně pro 
vítěze. Tím se stane nejen nejaktivnější cyklista, který na-
vštíví nejvyšší počet míst s nabíječkami, ale právě i autor za-
jímavého komentáře nebo fotky. 

MOST – V rámci Mostecké slavnosti si svůj den oslavili také horní-
ci. Sev.en Energy pro své zaměstnance připravila v areálu u kostela 
Nanebevzetí Panny Marie extra zónu, kde byly dětské atrakce a ob-
čerstvení zdarma. 

Sev.en Energy pro své zaměstnance připravila v areálu u 
kostela Nanebevzetí Panny Marie extra zónu, kde byly dětské 
atrakce a občerstvení zdarma. 

Významného 
zaměstnavatele v regionu 
na Mostecké slavnosti 
připomínala prezentace 
Sev.en Energy v rámci 
putovní výstavy.

Multifunkční tělocvična.

Do nové jídelny se obědy dovážejí 
z vyhlášené kuchyně ISŠT Velebudice.

Odpočinková zóna pro zaměstnance.

Extra zóna byla stále v obležení.

Komu se nechtělo relaxovat,  
mohl si užívat i netradiční atrakce.
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Vyklízení domů, bytů, chat
+420 601 521 459

„Gratuluji doktoru Broulovi 
ke jmenování a přeji mu na no-
vé pozici hodně úspěchů. Jsem 
přesvědčen, že toto v rámci Kraj-
ské zdravotní unikátní praco-
viště se pod jeho vedením bu-
de dál rozvíjet a nadále zajišťo-
vat na vysoké úrovni odbornou 
pomoc všem pacientům, kteří ji 
potřebují,“ řekl generální ředi-
tel Krajské zdravotní Petr Malý. 
„Jsem rád, že oddělení bude na-
dále fungovat jako oddělení sa-
mostatné. Podařilo se udržet  je-
ho odbornou úroveň. Velice dě-
kuji panu primáři Zoubkovi za 
dosavadní práci a velmi mě tě-
ší, že zůstal na zkrácený úvazek. 
Oddělení vedl celých 22 let. No-
vým členem týmu se stala sexu-
oložka Petra Kučerová,“ uvedl 
primář Marek Broul.

Sexuologické oddělení se při 
pomoci pacientům zaměřuje na 
diagnózy a vyšetření: mužské se-
xuální dysfunkce, andrologie, 
ženské sexuální dysfunkce, ne-
plodnost páru, párový nesoulad, 

parafilie a deviace, transexualis-
mus, soudně nařízené ochranné 
ambulantní sexuologické léčby, 
vyšetření spermiogramu a eja-
kulátu na kultivační vyšetření, fa-
lopletysmografické a vulvoplety-

smografické vyšetření.  „Pacien-
ti se k nám nemusí obávat objed-
nat, rádi se postaráme o každého. 
Při objednání není nutné doporu-
čení praktického či jiného odbor-
ného lékaře," ujistil primář.  (nov)

Sexuologické oddělení Masarykovy  
nemocnice má nového primáře

ÚSTECKÝ KRAJ - Primářem Sexu-
ologického oddělení Masaryko-
vy nemocnice v Ústí nad Labem 
se stal Marek Broul. Ve vedení 
primariátu vystřídal Miroslava 
Zoubka. Zdravotnické pracoviš-
tě je jediným této specializace 
v rámci Krajské zdravotní.  

Oddělení klinické hemato-
logie  je  pracoviště s rozšíře-
nou hematoonkologickou pé-
čí a centrem pro léčbu hemofilie 
pro celý Ústecký kraj. Diagnos-
tikuje poruchy krvetvorby a za-
jišťuje jejich ambulantní léčbu. 
Provádí vyšetření krve a kostní 
dřeně. Provádí ambulantní apli-
kace transfuzí, cytostatické i bi-
ologické léčby. Vyšetřuje a léčí 
vrozené a získané poruchy he-
mostázy, krvácivé i trombofil-
ní stavy. Vede registr vrozených 
krvácivých stavů v ústeckém 
kraji. Spolupracuje s dětským 
hematologickým centrem, které 
je součástí dětské kliniky Masa-
rykovy nemocnice.

Začátkem roku 2013 byla am-
bulantní část hematologie rozší-
řena o dvě nové ordinace a byl 
vybudován  6místný stacionář 
pro aplikaci cytostatik a biolo-
gické léčby. Laboratoř klinické 
hematologie  poskytuje své služ-
by převážně klinickým odděle-
ním a ambulancím MNUL v ne-
přetržitém 24hod. provozu a je 
spádovou laboratoří pro vyšet-
řování speciálních hematologic-
kých i koagulačních metod pro 
celý Ústecký kraj.

Laboratoř je zařazena me-
zi  expertní  pracoviště  externí-
ho hodnocení kvality organizo-
vané firmou SEKK. V laborato-
ři probíhá výuka praktické čás-

ti specializačního vzdělávání lé-
kařů, VŠ nelékařů a zdravotních 
laborantů v oboru Hematolo-
gie a transfuzní lékařství/ krev-
ní transfuze, pro kterou je pra-
coviště akreditováno. Dále zde 
probíhá  výuka a praxe studen-

tů VOŠZ  – obor diplomovaný 
zdravotní laborant a laborator-
ní asistent. Bližší informace po-
dá prim. MUDr. Jana Ullrycho-
vá, 477 112 480, jana.ullrycho-
va@kzcr.eu. 

(nov)

Hematologická laboratoř hledá lékaře
ÚSTECKÝ KRAJ – Krajská zdravotní hledá lékaře na Oddělení klinické 
hematologie v Ústí nad Labem.  Zájemcům nabízí Krajská zdravotní 
nadstandardní platové podmínky, možnost náborového příspěvku 
až 150 tis. Kč, podporu a podmínky pro další vzdělávání financova-
né zaměstnavatelem a ambulanci s moderním vybavením.  

Oddělení klinické hematologie je pracoviště s rozšířenou hematoonko-
logickou péčí a centrem pro léčbu hemofilie pro celý Ústecký kraj.

ÚSTECKÝ KRAJ - Na podporu 
Onkologického oddělení Ne-
mocnice Chomutov  se uskuteč-
nil již 7. ročník dobročinné akce 
„Memoriál Peti Hezlové“. 

„Letos budeme moci předat 
Onkologickému oddělení Ne-
mocnice Chomutov, kde se na-
še kamarádka, kolegyně a členka 
našeho sportovního sdružení Pe-
tra Hezlová léčila, krásných 333 
530 korun. Náš projekt pomáhá 
usnadnit život těm, kteří potře-
bují pomoc a kvalitní lékařskou 
péči,“ uvedla Andrea Kloučková 
z pořádajícího Befit Louny.

„Velmi si vážím letité podpo-
ry a spolupráce členů Befit Lou-
ny a všech obyvatel Lounska, kte-
ří už mnoho let jako jediní z na-
šeho regionu finančně podporují 
chomutovskou onkologii. Je vel-
mi milé se každoročně setkávat 
na Memoriálu Peti Hezlové s ta-
kovým nadšením lidí, kteří i v té-
to nelehké době plné negativních 
informací neváhají přispět na 
zlepšení prostředí pro onkologic-
ké pacienty. Jsem moc ráda, že 
chomutovská onkologie má tolik 
úžasných podporovatelů a všem 
jim patří náš velký dík,“ řekla 
primářka Onkologického od-

dělení Nemocnice Chomutov 
Martina Chodacká.

Z příspěvků získaných díky 
aktivitě členů Befit Louny moh-
lo na chomutovském onkolo-
gickém oddělení dojít k jeho re-

konstrukcím a úpravám, aby se 
zde pacienti v  době hospitali-
zace cítili příjemněji. Nadstan-
dardně se vybavily a revitalizo-
valy pro ně pokoje, zrekonstru-
ovaly společné prostory a dá-

le se vylepšují i místnosti pro 
zaměstnance. „V  letošním roce 
je naším cílem upravit společné 
prostory oddělení, což jistě ocení 
i návštěvy pacientů,“ dodala An-
drea Kloučková.                   (nov)

Benefice sportovců přinesla 333 530 korun

Primářka Onkologického oddělení Krajské zdravotní  - Nemocnice Chomutov Martina Chodacká při vyhlášení 
výtěžku z benefiční akce sportovců Befit Louny.

Mariánské Radčice  
a Severočeské doly zvou

na tradiční pouť

MARIÁNSKÉ RADČICE - Mariánské Radčice   s Severočeské doly a.s. 
zvou 17. září na tradiční Mariánskou pouť. 

K vidění bude rytířské ležení a turnaj na koních, vystoupení ta-
nečnic, v kostele Panny Marie Bolestné proběhne  mše svatá a po ní 
bude areál kostela zpřístupněn veřejnosti k prohlídkám. Chybět ne-
budou stánky, pouťové atrakce a občerstvení a  projížďky na koních. 
Severočeské doly a.s., partner Mariánských Radčic, zvou do stánku 
s hrami pro děti s hornickou tématikou. Program zakončí v deset 
hodin večer ohňostroj.

Hlavní scéna: 10:00 -  zahájení, 10:00 – 10:50 Námořnické pís-
ničky, 11:00 – 11:50 Kuba a Káča - pohádka pro děti, 12:00 – 12:50 
Bob a Bobci, 13:00 – 13:30 žonglér, 13:30 – 14:00 tančící pes Kar-
lík, 14:00 – 14:50 Anna Julie Slováčková, 15:00 – 15:30 Eva Mokrá 
– viola, 15:30 – 16:00 show s bičem, 16:00 – 16:30 Lucie Černíko-
vá, 16:30 – 17:00 učitel stepu, 17:00 – 17:50 Martina Balogová, 18:00 
– 18:50 Pavlína Senič a Ondra Krejča, 19:00 – 19:50 Daniel Hůlka 
20:00 – 21:00 Revival Olympic, Moderátorka Lucie Černíková.

Kostel: 10:00 – Mše svatá
Historická scéna: 10:00 – 17:00 Dětské soutěže v rytířském duchu, 

herold, dobové tanečnice, dětské středověké hry, rytířské ležení, tur-
naj na koních.                                                                                                 (nov)

Nový primář sexuologického oddělení Marek Broul.
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JE ČAS NA 
 REKLAMNÍ 
 PŘEDMĚTY 
VRYJTE SE DO PAMĚTI 
SVÝCH ZÁKAZNÍKŮ 
A OBCHODNÍCH PARTNERŮ

...

Senioři si užili výlet 
MEZIBOŘÍ - Mezibořští senioři si během prázdnin vyjeli lodí po Labi. 
Tentokrát si na výlet vyjelo 46 členů Klubu seniorů Meziboří. 

A všichni si výjezd náramně užili. „Poděkování patří starostovi Pe-
trovi Červenkovi, který nám finanční dar na naše prázdninové akti-
vity zajistil. Díky tomu jsme se mohli vydat lodí z Děčína přes Hřen-
sko až do sousedního Německa,“ uvedla předsedkyně klubu Jana Bo-
thová a dodala, že podobné aktivity jsou pro seniory velmi důležité. 
Pomáhají jim udržet si aktivní způsob života ve společnosti.      (ink) 

První záchrannou brzdou by-
la půjčka, kterou v červnu měs-
to společnosti Doterm servis po-
skytlo. Z městské pokladny puto-
valo na nákup plynu 4,9 mil. Kč, 

bez kterých by byla dodávka tep-
la a teplé vody ohrožena.  Měs-
to intenzivně jedná o možnosti 
jiného zdroje vytápění na území 
Meziboří, například se společ-

ností Severočeská teplárenská. 
Vzniká studie možnosti připo-
jení města na horkovod. Město 
také aktivně podporuje změnu 
technologie stávajícího vytápění, 
včetně nákupu alternativních ka-
palných paliv. Sdružení majitelů 
bytových jednotek plánuje měs-
tu pomoci půjčkami. Připravu-
je změnu Pravidel o poskytování 
a použití účelových finančních 
prostředků z Fondu oprav a mo-

dernizace bytového fondu na 
území města Meziboří tak, aby 
je občané mohli využít v proce-
su přechodu na vytápění jinými 
zdroji. Město také hledá odpoví-
dající způsob finanční podpory 
všech domů v Meziboří tak, aby 
byla jejich podpora akceptova-
telná a spravedlivá. Město požá-
dalo Energetický regulační úřad 
o provedení kontroly společnosti 
Doterm servis, s.r.o.               (ink)

Meziboří řeší vysoké ceny tepla
MEZIBOŘÍ – Vedení Meziboří už několik měsíců se znepokojením 
sleduje zvyšující se cenu tepla a teplé vody a postup soukromé spo-
lečnosti Doterm servis. Přestože přímo ovlivnit cenovou politiku 
soukromé společnosti město nemůže, obyvatele nechce nechat ve 
štychu. A tak hledá řešení těžké situace, která by lidem pomohla, 
a město by se přitom nedostalo do konfliktu se zákonem.

 „Velmi si cením toho, že naši 
hasiči neváhali vyjet ve svém vol-
ném čase na pomoc kolegům do 
Hřenska s hašením požáru kata-
strofálních rozměrů. Vážím si je-
jich práce i všeho, co dělají pro 
město. Oceňuji, že se na naši Jed-
notku sboru dobrovolných hasičů 
můžeme spolehnout,“ uvedl sta-

rosta Petr Červenka. Do Mezní 
Louky vyjeli mezibořstí hasiči 
28. 7. Na místě pomáhali při za-
jištění plnění nádrží s vodou pro 
zasahující hasicí vrtulníky. Další 
dny se hasiči z Meziboří v Čes-
kém Švýcarsku střídali. Jedna 
jednotka přitom vždy zůstáva-
la v pohotovosti ve městě.  (ink)

Starosta ocenil místní dobrovolné hasiče

MEZIBOŘÍ - Skupina ORLEN Uni-
petrol předala 17 studentům 
všech čtyř ročníků Střední školy 
Educhem v  Meziboří u Litvíno-
va prospěchová stipendia. Zís-
kali je na základě vynikajících 
studijních výsledků ve školním 
roce 2021/2022. Nadaní studen-
ti oboru Aplikovaná chemie ob-
drželi motivační stipendia v cel-
kové výši 262 tis.Kč. 

 ORLEN Unipetrol udržu-
je partnerství se školou Edu-
chem mnoho let. „Ve spoluprá-
ci se střední školou Educhem 
se dlouhodobě snažíme přilá-
kat více mladých lidí k technic-
kým oborům. Prospěchová sti-
pendia využíváme jako motivač-
ní prostředky, díky kterým může-
me studenty chemických oborů 
podpořit a nalézt mezi nimi i no-
vé talenty. Mám velkou radost, 
že i letos se nám podařilo ocenit 
na dvě desítky nadaných studen-
tů, kteří jsou úspěšní nejen při 
studiu, ale i v odborných soutě-
žích a olympiádách. Věřím, že je-

jich skvělý příklad bude motivací 
pro všechny potenciální zájemce 
o obor Aplikované chemie,“ říká 
Jiří Hájek, generální ředitel OR-
LEN UniCRE. „Studenti mohou 
získané znalosti z hodin chemie 
využít v reálném životě i v pra-
xi, a to ku prospěchu svému i ce-
lé společnosti. Tímto bych chtě-
la společnosti ORLEN Unipetrol 

poděkovat nejen za udělená sti-
pendia, ale také za veškerou pod-
poru od praxí přes dlouhodobé 
brigády až po budoucí profesní 
uplatnění pro naše studenty,“ ří-
ká Helena Kripnerová, ředitelka 
Střední školy Educhem v Mezi-
boří u Litvínova. 

Prospěchová stipendia se za 
školní rok 2021/2022 udělova-

la studentům všech ročníků na 
základě vyhodnocení každého 
pololetí. Široká škála podmínek 
pro přiznání stipendia sahala od 
studijního průměru přes účast 
v soutěžích až po reprezentaci 
školy. Předpokladem byla rov-
něž absence neomluvených ho-
din a kázeňských postihů.  

(nov)

Sedmnáct nadaných studentů 
z EDUCHEMu si rozdělilo čtvrt milionu 

MEZIBOŘÍ – Mezibořští dobrovolní hasiči si za svou těžkou práci 
během letošního léta vysloužili poděkování a uznání starosty. Petr 
Červenka přijal na radnici členy Jednotky sboru dobrovolných hasi-
čů Meziboří, kteří v červenci a srpnu kromě služby ve městě odjíždě-
li pomáhat kolegům s hašením Českého Švýcarska. 

ORLEN Unipetrol rozdělil mezi 17 nejlepších studentů celkem 262 tis.Kč.

Starosta přijal hasiče na radnici.
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Fotoateliér Žihla, Magistrát 

města Mostu, čerpací stanice GO, 

SBD Krušnohor, knihovna, Italská 

cukrárna, Hotel Cascade, kavárna 

Taboo, Autodrom Most, divadlo, 

Archa Most, autobusy Kavka, hos-

pic, HSRM, fotbalový stadion Most, 

Hipodrom Most, dopravní pod-

nik, Bilbo, Astra, vlakové nádraží, 

Aquadrom, Central Most

Litvínov a okolí

Schola Humanitas, Městský 

úřad Litvínov, OMW, Fitness Flo-

ra, čerpací stanice GO, Unipet-

rol, KSK Komořany, United Ener-

gy,  a.  s., Městský úřad Meziboří, 

Domov důchodců Meziboří, Cita-

dela, Resort Loučky, Spolužití, Ten-

ba, knihovna, zimní stadion, Pod-

krušnohorská poliklinika, plavecký 

bazén, hospoda Černice, zdravot-

ní středisko Horní Jiřetín, Městský 

úřad Horní Jiřetín

Ostatní města a obce

Líšnice, Polerady, Havraň, Vrsk-

maň, Bílina, Malé Březno, Strupči-

ce, Teplice, Jirkov, Chomutov
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Pro lepší budoucnost.

Nový Hyundai TUCSON 
Plug-in Hybrid.

Hyundai TUCSON 2

*Reprezentativní příklad financování Hyundai Tucson Smart 1,6 T-GDI s programem Hyundai Finance: pořizovací cena 639 990 Kč 
vč. DPH, výše úvěru 191 997 Kč, akontace 70 % (447 993 Kč); pevná úroková sazba 0,99 % p. a., RPSN: 20,30 % p. a.; 1.–24. měsíční 
splátka úvěru 8 083 Kč; měsíční splátka pojištění 1 561 Kč; měsíční splátka včetně pojištění 9 644 Kč; poplatek za poskytnutí 
úvěru 0 Kč; délka úvěru 2 roky. Celková částka k uhrazení (jistina, úroky, hav. pojištění, pov. ručení, poplatek) 231 456 Kč, pojištění 
obsahuje havarijní pojištění a povinné ručení (spoluúčast 10 %, min. 10 000 Kč). Platnost nabídky je do 30. 9. 2022 nebo do 
odvolání. Poskytovatelem úvěrového financování a zadavatelem reklamy na finanční produkt je společnost ESSOX s.r.o. Příklad 
financování je orientační. Poskytovatelem pojištění je společnost UNIQA pojišťovna, a.s.

Hyundai TUCSON Plug-in Hybrid se pyšní dojezdem až 62 km čistě na elektřinu. 

www.hyundai.cz

Cílem Hyundai je dosáhnout uhlíkové neutrality do roku 2045.

Financování 
* od 0,99 %

Autosalon Most s. r. o.
Nad Koridorem 776, 434 01 Most
tel.: 775 42 40 40
www.hyundai-most.com

Chystá se další  
dražba majetku

ÚSTECKÝ KRAJ - Na Krajském úřadě Ústeckého kraje se uskuteční 
další veřejné dražby zbytného majetku Ústeckého kraje. Kraj v nich 
nabídne pozemek v Údlicích a areál bývalého hraničního přechodu 
v Rumburku – Horním Jindřichově.

Veřejné dražby majetku Ústeckého kraje proběhnou v budově 
Krajského úřadu Ústeckého kraje, ve čtvrtém patře v čísle dveří 460, 
a to 27. září  v čase od 9.30 do 11 hodin. V rámci dražby bude kraj 
nabízet  areál bývalého hraničního přechodu v Rumburku – Hor-
ním Jindřichově a pozemek č. 899/3 v Údlicích. Nabízené objekty 
si lze prohlédnout.

Dražby zbytného majetku Ústeckého kraje probíhají přibližně 
jednou za čtvrt roku. Kraj v nich nabízí oficiální cestou k prodeji 
svůj zbytný nemovitý majetek. Více informací k této problematice 
najdete na stránkách Ústeckého kraje pod dlaždicí Veřejné zakázky, 
majetek a dražby v sekci Dražby majetku.                                     (nov)

ÚSTECKÝ KRAJ - Zastupitelé 
Ústeckého kraje  rozhodli o po-
skytnutí finančních prostředků 
na podporu cestovního ruchu 
v regionu. 

Ústecký kraj podpoří 3,2 mi-
liony Kč tři destinační agentu-
ry, které mají za úkol propago-
vat turistické cíle a atraktivní 
místa regionu. Jedná se o agen-
tury spravující oblast České-
ho středohoří, Dolního Pooh-
ří a Českého Švýcarska. Dal-
ších 1,4 mil. Kč půjde na obno-
vu Českého Švýcarska a likvida-
ci škod po rozsáhlém požáru.

Z Fondu Ústeckého kraje ob-
drží Destinační agentura Dol-
ní Poohří 200 tis. Kč, Destinač-
ní agentura České středohoří 
1 mil. Kč a Destinační agentura 
České Švýcarsko 2 mil. Kč. „De-
stinační agentura Krušné hory 
bude postupně utlumovat svou 
činnost, proto není mezi příjemci 
dotace. Nahradí ji nově založená 
Destinační agentura Krušnoho-
ří,“ vysvětlil  náměstek hejtma-

na Jiří Řehák. Destinační agen-
tuře České Švýcarsko bude také 
poskytnuta dotace 400 tis. Kč na 
kompenzaci nákladů na zajiště-
ní stravy, pitného režimu a zá-
kladních hygienických a zdra-

votnických potřeb pro dobro-
volníky pomáhající při likvidaci 
rozsáhlého požáru v národním 
parku České Švýcarsko. Přímou 
finanční pomoc 1 mil. Kč z Fon-
du pro mimořádné události Ús-

teckého kraje dostane  obec 
Hřensko  na opravu parkoviště 
u požární stanice, které bylo po-
ničeno těžkou technikou zasa-
hující u požáru v Českém Švý-
carsku.                                     (nov)

Ústecký kraj finančně podpoří
cestovní ruch v regionu

Ústecký kraj podpoří 3,2 miliony Kč tři destinační agentury, které mají za úkol propagovat turistické cíle a atrak-
tivní místa regionu.

Finanční podporu z Progra-
mu 2022 schválilo  Zastupitel-
stvo Ústeckého kraje. „Sám jsem 
se nedávno při sledování likvida-
ce požáru v Českém Švýcarsku na 
vlastní oči přesvědčil, jak moc je 
důležitá a zásadní pomoc jedno-
tek dobrovolných hasičů v těch-
to krizových situacích,“ uvedl  na 
zasedání zastupitelstva  hejtman 

Jan Schiller. Dotační Program 
2022 podporuje nákup no-
vé techniky, výstavbu a rekon-
strukce požárních zbrojnic, 
podporu spolků a veřejně pro-
spěšných organizací působících 
na poli požární ochrany, ochra-
ny obyvatelstva a ostatních slo-
žek integrovaného záchranného 
systému.                                 (nov)

Dobrovolní hasiči dostanou 21 milionů
ÚSTECKÝ KRAJ - Jednadvacet milionů korun dostanou od Ústecké-
ho kraje jednotky sborů dobrovolných hasičů obcí. 

ÚSTECKÝ KRAJ – Hejtman Jan 
Schiller přijal mladé olympioni-
ky, kteří reprezentovali Ústecký 
kraj. 

Třináctkrát zlato, osmnáct-
krát stříbro a čtrnáctkrát bronz. 
To je bilance mladých sportov-
ců na X. letní olympiádě dětí 
a mládeže. A takový úspěch ne-
lze nechat bez povšimnutí. Jako 
poděkování za úspěšnou repre-
zentaci si pro nadějné olympio-
niky připravil hejtman Ústecké-
ho kraje Jan Schiller  slavnost-
ní ocenění a odměnu v podobě 
poukázek na nákup sportovní-
ho vybavení, které jim na kraj-
ském úřadě předal osobně spolu 
s radní pro oblast školství, mlá-
deže a sportu Jindrou Zalabáko-
vou.                                         (nov) 

Hejtman přijal mladé olympioniky

Do letošní  soutěže přišlo 25 li-
terárních děl, z toho 14 v katego-
rii poezie a 11 v kategorii próza. 
První tři ocenění senioři v kaž-
dé kategorii obdrželi z rukou 
hejtmana Ústeckého kraje  Ja-
na Schillera  diplom a dárkovou 
tašku. Od ředitelky veletrhu Mi-
chaely Mokré pak každý oceněný 
získal celoroční volnou vstupen-
ku na akce pořádané na výstaviš-
ti Zahrada Čech v roce 2023.

Kategorie poezie: 1. místo 
Josef Javůrek, Meziboří, 2. mís-
to  Eva Šimková, Most, 3. mís-

to Alice Urbanová, Ústí nad La-
bem. Kategorie próza: 1. mís-
to  Soňa Valušková, Chomutov, 

2. místo  Jiřina Tuschlová, Li-
bochovice, 3. místo  Jiří Ouřed-
ník, Kadaň.                          (nov)

Soutěž Senior Art 2022 má vítěze
ÚSTECKÝ KRAJ - Literární sou-
těž Senior Art, kterou každý rok 
vyhlašuje Ústecký kraj, má vítě-
ze. Tématy letošního 9. ročníku 
byly v kategorii poezie „Co bych 
si přál/a, kdybych měl/a kouzel-
ný prsten“ a v kategorii próza 
„Hrdina v mých očích“.

Vítězové Senior Art 2022  
v kategorii poezie.

Vítězové Senior Art 2022 
v kategorii próza.

Dobrovolní hasiči 
peníze použijí 
převážně na 
obnovu hasičské 
techniky.

Mladí olympionici reprezentovali Ústecký kraj 
se skvělými sportovními výsledky.
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CITADELA LITVÍNOV 
Litvínovská Citadela otevírá po prázdninách zcela novou 
divadelní sezonu 2022/2023. 
Divadelní představení v roce 2022

ČESKÉ NÁRODNÍ IMPROVIZAČNÍ DIVADLO
Kdy se hraje: středa, 21. září od 19 hodin
Improvizační skupina začíná svá představení z bodu nula, 
věnuje se tzv. totální improvizaci nebo také volné improvi-
zaci. Herci dopředu nemají nic domluveného ani připra-
veného – vše vzniká z aktuální nálady diváků, denní do-
by, napojení účinkujících a prostředí, ve kterém se předsta-
vení odehrává. Může se stát úplně cokoliv, a to se taky vět-
šinou děje...
Skupina vznikla v roce 2016 na půdě DAMU s cílem pro-
zkoumat, překročit a posunout hranice improvizačního di-
vadla. 

BE MY BABY – BUĎ MOJE BEJBY
Kdy se hraje: čtvrtek, 13. října od 19 hodin
Autor:  Ken Ludwig
Režie: Petr Svojtka, hrají: Vanda Hybnerová, David Novot-
ný, Michaela Sejnová Dittrichová, Mirek Sabadin, Lenka 
Zbranková, Jiří Vojta
Jemná a citlivá retrokomedie dokazuje, že v druhém se mů-
že splést každý a že na lásku není nikdy pozdě.

PRAVÝ ZÁPAD
Kdy se hraje: úterý, 15. listopadu od 19 hodin
Autor: Autor: Sam Shepard
Režie: David Prachař, hrají: Jan Zadražil, Igor Chmela, Jan 
Potměšil, Vlasta Peterková (Divadlo Verze)
Komorní hra. Dva bratři protichůdných životních názorů 
se setkávají po pěti letech v domě své matky. Otevírají se 
staré křivdy a potřeba dokazovat, kdo je lepší. Může tulák 
přebrat scénáristovi job? Existuje dnes ještě pravý Západ?

MILIONOVÝ ÚDRŽBÁŘ
Kdy se hraje: pondělí, 12. prosince od 19 hodin
Autor: Éric Assous
Režie: Antonín Procházka, hrají: Petr Nárožný, Veronika 
Freimanová, Zuzana Žáková / Anna Kotlíková, Robert Há-
jek / Martin Zahálka ml., Antonín Procházka / Vasil Frid-
rich, Lucie Zedníčková / Štěpánka Křesťanová (Agentura 
Harlekýn)
Jako milionář zklamal. Uspěje jako bezdomovec? 

Divadelní představení v roce 2023 

NA ÚTĚKU
Kdy se hraje: leden 2023
Autor: Pierre Palmade, Christophe Duthuron
Režie: Jakub Nvota, hrají: Carmen Mayerová, Tereza Kost-
ková 
Road movie dvou zcela rozdílných žen, které by si za nor-
málních okolností asi neměly ani co říct, ale společný útěk 

od zažitých stereotypů spojí jejich cesty dohromady. Není 
nic, co by tyto ženy spojovalo. 

NA ZLATÉM JEZEŘE 
Kdy se hraje: únor 2023
Autor: Ernest Thompson 
Režie: Vladimír Strnisko, hrají: Simona Stašová, Ladislav 
Frej/Jan Vlasák, Vasil Fridrich /Jan Teplý ml., Marika Pro-
cházková, Jaromír Nosek /Karel Zima, Jakub Jan Černý/Fi-
lip Antonio/Michal Pazderka/Kryštof Zapletal
Romantická komedie upřímně dojímá i baví.  

NAPROSTÍ CIZINCI
Kdy se hraje: březen 2023
Autor: Paolo Genovese
Režie: Matěj Balcar, hrají: Barbora Kodetová, Ondřej Ka-
van, Petr Vacek, Patricie Pagáčová / Zuzana Žáková, Ra-
domír Švec, Kristýna Hrušínská, Johana Jedličková, Milan 
Šteindler / Jan Řezníček
Příběh, který nás donutí zamyslet se nad tím, zda se pro-
střednictvím moderních technologií namísto sblížení ne-
odcizujeme. Sedm přátel se pravidelně jednou za čas schá-
zí na večeři, aby vzpomínali na to, co bylo, řešili to, co je, 
a plánovali, co bude. Během docela příjemného večera 
vzniká zdánlivě neškodný nápad.  

ÚVĚR
Kdy se hraje: duben 2023
Autor: Jordi Galcerán
Režie: Antonín Procházka, hrají: Martin Zounar, Filip Bla-
žek 
Inteligentní komedie o tom, že do finančních záležitostí se 
nemá nikdy zatahovat žena. 

SLEPICE NA ZÁDECH
Kdy se hraje: květen 2023
Autor: Fred Apke
Režie: Jaromýr Dulava, hrají: Tatiana Dyková, Vojtěch 
Dyk, Radovan Klučka 
Bláznivá groteska o šílenství, k němuž vás dožene manžel-
ství. Muž zapomněl na její narozeniny. Je to dostatečný dů-
vod k vraždě? 

DOCELA VELKÉ DIVADLO  
LITVÍNOV
STÁŘÍ NENÍ PRO SRABY
Premiéra: 27. září od 19 hodin
Režie: Lenka Lavičková, hrají: Jana Galinová, Robert Sto-
důlka, Lenka Lavičková, Lukáš Masár, Kristýna Tlachová, 
Michal Žižka a Petr Erlitz. V rolích televizních hvězd: Petr 
Jablonský a Vladimír Hron.
Představení o tom, co se může stát, když děti rozhodnou 
zorganizovat pro své rodiče zlatou svatbu, ale předtím jim 
koupí novou televizi. 

(sol)

Prkna, co znamenají svět,
chystají zajímavé divadelní kusy

MĚSTSKÉ DIVADLO MOST 
Divadelní sezóna Městského divadla v Mostě pro rok 2022 vstoupila do své druhé půle. Po divadelních 
prázdninách se milovníci prken, co znamenají svět, mohou těšit ještě na tři premiéry.  

SEN NOCI SVATOJÁNSKÉ
Režie: Zbyněk Srba, Filip Nuckolls, Hana Launerová
Autor: William Shakespeare. 
Premiéra 30. září 2022 na Velké scéně od 19.30 hodin.
Svatební komedie plná humoru, magie a lásky. Sen noci svatojánské se Williamu Shakespearovi zdál 
před více než čtyři sta dvaceti lety a dosud je to jedna z jeho nejlepších a nejhranějších komedií. Pro hru 
jsou typické výrazně hudební, „cinkající“ libozvučné verše, a především Shakespearovo jedinečné a roz-
manité vidění mileneckých vztahů.

JAK SE DĚLÁ DIVADLO
Režie: Jakub Dostál
Autor: Karel Čapek. 
Premiéra: 4. listopadu 2022 na Komorní scéně.
Originální divadelní „špíz“ plný humorných scének a písní. Čapkův laskavý a ironický humor, ale také 
– v principu divadla na divadle – vhled do divadelního zákulisí, do jeho nitra, které namnoze bývá ab-
surdní a směšné.

DUCH
Režie: Roman Meluzín, překlad: Adam Novák
Autoři: Bruce Joel Rubin, Dave Stewart, Glen Ballard. 
Premiéra: 23. prosince 2022 na Velké scéně
Romantický americký muzikál o lásce až za hrob. Muzikálová verze zachovává původní děj filmu a chyt-
ře kombinuje milostný příběh s komediálními i dramatickými situacemi.

DIVADELNÍ PREMIÉRY

V mosteckém divadle uvidíme 
dokonce roku ještě tři premiéry.


